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можем сами да 
решаваме бъдещето си
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За една година скокът в цените на земеделската земя в района, 
която е най-скъпата в страната, е близо 30%. Заради инфлацията и 
ниските банкови лихви хората инвестират в ниви.

корнелиянинова:

Можем сами да решаваме 
нашето бъдеще, без да позво-
ляваме някой отвън да опре-
деля пътя ни, както са постъ-
пили нашите предци преди 
137 години, заяви лидерът на 
БсП корнелия нинова в град 
съединение, която се вклю-
чи в честванията по случай 
официалния празник на Бъл-
гария. тя постави цветя пред 
паметника на съединението 

и се поклони пред подвига 
на участниците в него. 

водачи на листи и канди-
дати за народни представи-
тели от “БсП за България” 
взеха участие в празничните 
изяви, посветени на Деня на 
съединението на княжество 
България и източна Руме-
лия.

след като се включиха в 
разчистването на поражени-

ята от потопа в карловско, 
социалистите започнаха да-
рителски акции в помощ на 
бедстващите хора. 

Пловдивските социалист-
ки излязоха с призив за съби-
ране на материални помощи 
за бедстващите села и орга-
низират групи за физическа 
помощ на място. всички, 
които желаят да помогнат, 
могат да оставят даренията 

в Гс на БсП.
Дарителска акция запо-

чна и в троян, където бяха 
събрани хранителни стоки, 
дезинфектанти и санитар-
ни материали за пострада-
лите. всеки, който желае 
да дари парични средства, 
може да го направи с SMS 
на номер 17 777 с текст DMS 
KARLOVO.

ече 33 дни служебният кабинет 
се занимава с всичко друго, но не и с 
осигуряването на честни и прозрач-
ни избори. Ден преди официалния 
празник, в който честваме съеди-
нението на България, служебният 
министър на икономиката произведе 
истински скандал, забърквайки име-
ната на началниците на кабинета на 
корнелия нинова като вицепремиер 
и министър на икономиката. Рано 
сутринта в понеделник никола сто-
янов намеси името на калоян Мето-
диев в сделка с адвокатска кантора, а 
в края на работния ден ведомството 
му опроверга гнусната клюка, но пък 
забърка името на другия началник на 
кабинета на нинова в поредната чер-
на пиар акция срещу БсП. Разбира 
се, след като министърът чу, че ще 
го съдят за всяка лъжа, изречена по 
адрес на партията и нейните видни 
дейци.

това, което стори никола сто-
янов, бе чисто и просто кризисен 
пиар, след пълния му провал в едно 
телевизионно интервю, от което 
така и не разбрахме служебниците 
преговарят ли или не с “Газпром”, 
дали изобщо ще помагат на постра-
далите от наводненията и как. но 
поредната изцепка не е просто пиар 
гаф на някакви бездарници, турени 
за министри. това е злоупотреба с 
власт и то по време на предизборна 
кампания. това е незаконна намеса 
на изпълнителната власт с цел да 
се компрометира ръководството на 
БсП и цялата партия, така че да се 
срине на изборите.
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Издадени са над 20 млн. е-предписания за медикаменти

Поне десетима гранични полицаи са участва-
ли в различни схеми за трафик на мигранти, съоб-
щи вчера пред журналисти в Пловдив служебни-
ят министър на вътрешните работи Иван Демер-
джиев. Те са били в различни териториални под-
разделения на “Гранична полиция” на границата
с Турция. Със засилване на мигрантския натиск
очевидно са засилени процесите на привличане
на полицейски служители в тези схеми за тра-
фик, коментира Демерджиев.

“Вътрешна сигурност” работи по изясняване-
то на този въпрос във взаимодействие с прокура-
турата. Ще пристъпим към преместване на хора,
за които нямаме достатъчно доказателства, че са

Ãðàíè÷íè ïîëèöàè ñà ó÷àñòâàëè
â ñõåìè çà òðàôèê íà ìèãðàíòè

замесени в такъв трафик, но имаме убедителни дан-
ни, уточни Демерджиев.

Министърът коментира и проверките, свързани с
незаконна сеч в района на Карлово, която може да
е свързана с наводнението в региона. Той съобщи, че
следващата седмица със земеделския министър ще
извършат съвместни проверки и ще посетят и други
райони, където има такива данни. Ще извършим до-
кументални проверки на място какво и как се добива
и разрешено ли е по законния ред, обясни Демерд-
жиев. По думите му, ако се констатира, че има на-
рушения, сеч извън разрешената или в непозволени
обеми и места, ще се предприемат всички действия
в рамките на правомощията на МВР.

  Община “Тунджа” внесе в Агенцията за социално подпомагане искане
за удължаване на  проекта “Топъл обяд в условията на пандемия” до 30 септември.
Очакваното допълнително финансиране ще е в размер на 16 747,50 лв. Всеки ден
жителите на всички населени места в общината получават топла безплатна храна

Стотици доброволци се влючиха в помощ на по-
страдалите от наводенията в Карловско. Около 300
са частично засегнатите след потопа къщи. Унищоже-
на е покъщнина, изкоренени са овощни и зеленчукови
насаждения, удавени са десетки селскостопански жи-
вотни. Домовете са затрупани с кал, чакъл, пясък и
изкоренени и отрязани дървета. Хората са в безизхо-
дица и обвиняват за бедствието безразборната и не-
законна сеч в Балкана. Сред помагащите са и социа-
листите от Пловдивско и представители на Младеж-
кото обединение на БСП.

Близо 600 военнослужещи отстраняват щети от на-
воднението в три населени места. Те разчистват инфра-
структура и сгради и помагат при доставянето на храна
и вода на бедстващите. В Каравелово и Слатина
продължават да работят хората под пагон със специа-
лизирана техника от 61 Стрямска механизирана брига-
да. В село Богдан са колегите им от двете авиобази в
Граф Игнатиево и Крумово.

В разчистването на последиците от наводненията е
включена и специализирана тежка техника на държавни
и частни фирми. В селата Богдан, Каравелово и Слатина
тежките машини вече са 69. В Каравелово работят 10
фадроми, 12 самосвала, 6 верижни багера, 2 камиона с
щипка. В Богдан работят 10 фадроми, 1 верижен трак-
тор, 5 самосвала, 4 верижни багера, 1 камион с щипка.
В Слатина 5 багера, 2 фадроми, 8 самосвала, 2 камиона
с щипки разчистват пътищата и къщите.

Възстановяването на населените места в Карловско
ще продължи около година. Докато бъдат построени
нови домове, хората ще живеят във фургони, които
държавата ще предостави.

Освен еднократната помощ от 327 лв., ще бъдат
отпуснати диференцирано средства за всеки пострадал,
обеща служебният премиер Гълъб Донев.

Вчера община Карлово откри DMS кампания за да-
рения с апел за помощ. Населените места от община
Карлово с. Богдан, с. Слатина, с. Каравелово, с. Войня-
гово, с. Столетово, с. Розино, с. Христо Даново и с.
Дъбене имат нужда от нашата подкрепа, пише в него.

Всеки, който желае да дари парични средства, може
да го направи с SMS на номер 17 777 с текст DMS
KARLOVO.

От 1 ноември лекарствата
на бели рецепти да се изпис-
ват или електронно, или на
хартиен носител, реши Мини-
стерството на здравеопзаване-
то. Основание за промяна са
получените десетки сигнали за
затруднения от медицинските
специалисти, които нямат
сключен договор с НЗОК и на
които се налага да извършат
допълнителни разходи по вне-
дряване на медицински софту-
ер за предписване на лекарст-
вени продукти, както и лекари,

ОТ 1 НОЕМВРИ

Ëåêàðñòâàòà - è ñ õàðòèåíà,
è ñ åëåêòðîííà ðåöåïòà

работещи в болници, които
предписват лекарства на ре-
цептурна бланка с бял цвят на
хоспитализирани пациенти,
мотивират се от МЗ.

ДУМА припомня, че бяла-
та хартиена рецепта трябваше
изцяло да отпадне от 1 май т.г.,
но това се отложи, тъй като по
време на обсъждането на про-
мяната в МЗ постъпиха над 70
становища от заинтересовани
страни, в това число и съслов-
ни организации, които не при-
еха идеята за пълна замяна на

рецептите на хартиен носител
с електронни.

За сегашното предложение
от МЗ се аргументират, че “след
извършен анализ за съответст-
вие с правото на ЕС” е устано-
вено, че в нито една държава
членка на ЕС, с изключение на
Естония, няма категорично
задължение лекарства да се из-
писват единствено на електрон-
ни рецепти и се допускат двата
вида предписване.

По данни на “Информаци-
онно обслужване” към 25 ав-

густ бяха издадени над 20 млн.
електронни рецепти. Оттам по-
ясниха, че лекарите, които ра-
ботят с Националната здравно-
информационна система, са над
15 хил., а към системата успеш-
но са свързани над 3550 аптеки
в страната, като над 4 хил. фар-
мацевти изпълняват предписа-
ните по електронен път лекар-
ства на пациентите.

Междувременно от 1 август
направлението за хоспитализа-
ция вече се издава електронно.
От “Информационно обслуж-

ване” съобщиха, че към 25 ав-
густ са издадени над 200 хил. е-
направления за прием в болни-
ца, а с модула за е-хоспитали-
зации работят над 350 лечебни
заведения.

За по-малко от 8 месеца през
Националната здравноинформа-
ционна система са регистрира-
ни над 10 млн. прегледа, което
означава, че към 25 август у нас
дневно са извършвани по 130
хил. е-прегледа.

Коментар на стр. 5
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“ ЦИТАТ НА ДЕНЯ

Äà áúäåì ñâîáîäíè,
äîáðè, åäèííè è
îòãîâîðíè ïðåä áúäåùåòî
íà ðîäèíàòà. Ñèëàòà
íè å â îáåäèíåíèåòî

Кметът на Русе Пенчо Милков

Скъпи българи, на 6 септме-
ври отдаваме почит на нашите
предци, които с нечувана
дързост извършиха Съединени-
ето на Княжество България и
Източна Румелия, без да се съо-
бразяват с Великите сили, за-
яви вчера лидерът на БСП Кор-
нелия Нинова, която посети
град Съединение и поздрави
българите по случай 137 годи-
ни от Съединението на Княже-
ство България и Източна Руме-
лия. “Иван Вазов пише: “Това е
една от най-лесните револю-
ции, защото беше победила в
душите на хората.” Нека в ду-
шите си да приемем, че силата

БСП откри кампанията си
в Пловдив със среща с граж-
дани. В нея участваха водачът
на листата Кристиан Виге-
нин, председателят на ГС на
левицата Иван Петков, кан-
дидатите за народни предста-
вители доц. Георги Йорданов,
арх. Костадин Палазов, Наум
Китанов, Николай Иванов,
арх. Румен Григоров, Йовка
Златева, Марина Узунова,

КОРНЕЛИЯ НИНОВА В СЪЕДИНЕНИЕ:

Ìîæåì ñàìè äà ðåøàâàìå
áúäåùåòî ñè, áåç îòâúí
äà îïðåäåëÿò ïúòÿ íè

ни е в единението”, призова
Нинова.

“Имаме всичко - прекрасна
земя и природа, дух и култура
и сме мъдър народ. Имаме ге-
роична история. Нека се по-
учим от нея. Сами да решаваме
нашето бъдеще, без да позволя-
ваме някой отвън да определя
пътя ни”, подчирта Нинова.

Година преди Съединение-
то в.”Народний глас” пише:
“Нашата мисия е ясна и лежи
на нашите рамене. За изпълне-
нието и трябва да се надяваме
само на себе си.” Само от нас
зависи да си подадем ръка и
заедно да градим благополучи-

Президентът Румен Радев да спре ми-
нистрите си изнасят непроверени, недо-
казани, манипулативни данни. За това
призова Георги Свиленски на брифинг в
централата на БСП. Според него целта е
унижение и уронване на авторитета на
партията и представителите й в редовно-
то правителство и резултатът й на избо-
рите да бъде намален. По този начин
БСП да бъде овладяна и поставена в за-
висимост от задкулисието, срещу което
се бори 6 години, уточни Свиленски.

“В последните дни се изнасят не-
прекъснато непроверени, недоказани,
манипулативни и неверни данни. Лъга-
ха, че сме изнасяли оръжие за Украй-
на, че сме изнасяли пари от Кинтекс за
Дубай”, припомни Свиленски. Комен-
тарът му идва след изнесена информа-
ция за започнала проверка на КПКОН-
ПИ за сключени договори с адвокат-
ска фирма.

БСП е изпратила открито писмо до
държавния глава, в което го призовава
да спре грубата намеса на служебния
кабинет в предизборната надпревара.

Водачът на листата на БСП в Ловеч Вяра Емилова, кандидатите за народни
представители Минчо Казанджиев и Иван Иванов и кметът на Троян Донка Михайлова
се включиха в честванията по случай 137 години от Съединението. Те поставиха
цветя пред паметника на Захари Стоянов в Троян и направиха дарение
от хранителни стоки за пострадалите от наводненията в Карловско.
Емилова връчи партийни билети на новоприети социалисти

ето на българския народ. Мо-
жем да го направим”, катего-
рична е Нинова.

Кандидатите за депутати от

“БСП за Блъгария”, както и
стотици социалисти се включи-
ха в тържествата по случай
Деня на Съединението в цялата

страта. Те поставиха цветя
пред паметниците на героите,
дали живота си за свободата на
България.

ÁÑÏ ïðèçîâà Ðàäåâ äà ñïðå
ìèíèñòðèòå ñè äà ìàíèïóëèðàò
Целта е да се постави левицата в зависимост от задкулисието, заяви Георги Свиленски

“Рано или късно истината излиза наяве. Служебният министър на икономи-
ката потвърди, че по времето на Корнелия Нинова няма данни да е изнасяно
оръжие за Украйна и не са правени преводи от “Кинтекс” за офшорки в Дубай.
А сега какво следва? Всички, които твърдяхте обратното, сте лъгали и отивате
на съд. Досега заведох четири дела. Сега ще има още. Ще ви осъдя и ще има
справедливост!”, написа лидерът на БСП Корнелия Нинова в социалната мрежа.

Докато бях министър, се организира мощна, платена, манипулативна кампа-
ния срещу мен и БСП, че изнасяме оръжие за Украйна и взимаме комисиони,
припомня тя. “Лъгаха ви, за да сринат БСП и да компрометират мен, началника
на кабинета Калоян Методиев и екипа ми в министерството. Служебният ми-
нистър Стоянов призна, че превод от “Кинтекс” към Дубай по мое време не е
правен и че това е станало при служебния кабинет, когато той самият вече е бил
министър. Истината е, че този договор с фирма в Дубай е подписан през 2015
г. Има думата ДАНС”, коментира Нинова.

“Избирателно се сипят обвинения, раз-
пространяват се компромати, правят се
собствени разследвания, което е чиста
проба реваншизъм и нарушение на Кон-
ституцията. Една след друга се пускат
политически димки и се правят лъжливи
внушения. Това подкопава доверието на
обществото в изборния процес, което
силно се надяваме не споделяте като
подход за разрушаване на демократич-
ните устои на държавата”, пишат соци-
алистите. Те се обръщат и към ръково-
дителите на медиите с молба да не дават
трибуна на неверни, манипулативни и
недоказани данни, които уронват авто-
ритета на която и да е политическа сила.

Основната и единствена задача на
служебните министри е да осигурят
провеждането на честни и прозрачни
избори, да помогнат на наводнените
хора, да овладеят бежанската криза,
вместо да се занимават с лъжи, обясни
Свиленски.

“Ние не сме против проверките, но
всичко да е прозрачно и ясно пред хора-
та. Ние сме против това да се правят

Íèíîâà äàâà íà ñúä ëúãàëèòå
çà èçíîñ íà îðúæèå çà Óêðàéíà

лъжливи внушения и то в предизборен
период. Нека, когато институциите на-
правят ревизиите, ако има нещо неред-
но и в ущърб на обществото, да излязат
и да го кажат. Но в период, в който ние

сме ограничени медийно и не можем да
се защитим, да се правят такива внуше-
ния, е груба намеса в изборите”, катего-
ричен е членът на ИБ на БСП Христо
Проданов.

Румен Василев, Ердуан Фай-
тин, членове и симпатизанти
на партията, много граждани.

 В обръщението си Виге-
нин подчерта, че благодаре-
ние на БСП България не ста-
на страна във военния кон-
фликт и не изпрати оръжие в
Украйна. Той припомни, че
левицата се обяви против
санкциите, защото те засягат
не политическите елити, а

обикновените хора.
Петков обяви инициатива-

та на пловдивските социали-
стки за събиране на матери-
ални помощи за бедстващите
села в Подбалкана, както и ор-
ганизиране на групи за физи-
ческа помощ на място в домо-
вете. Той призова хората, ако
желаят за помогнат, да оста-
вят даренията в ГС на БСП на
ул.”Кръстьо Пастухов” 18.

Ëåâèöàòà îòêðèâà êàìïàíèÿòà ñè â öÿëàòà ñòðàíà



w
w

w
d

u
m

a
b

g
w

w
w

d
u

m
a

b
g

w
w

w
d

u
m

a
b

g
w

w
w

d
u

m
a

b
g

w
w

w
d

u
m

a
b

g

ИКОНОМИКА
2022

СРЯДА

7 СЕПТЕМВРИ4

4500 ëâ. çà äåêàð
÷åðíîçåì â Äîáðóäæà

Започналата от пролетта
тенденция за увеличаване на
цените на декар земя в Доб-
ричка област продължава. Ре-
кордите са в крайморската
община Балчик, в която сдел-
ки за декар чернозем се сключ-
ват вече на 4500 лв. за дка.
По-високите цени са за зем-
лищата на селата Соколово,
Гурково, Царичино, посочва
Николай Колев от агенция за

Земята в Добричка област продължава да държи рекорд
и да е най-скъпа в цялата страна

За една година
скокът в
цените на
земеделската
земя в района
е 30%

недвижими имоти в Балчик,
цитиран от agri.bg. Само пре-
ди месеци, през април, черно-
земът се котираше до 4000 лв.
за дка. За една година скокът
в цените на земеделската земя
в Добруджа достига до 30%,
съобщи Николай Колев.

Един от факторите, който
влияе върху пазара на земе-
делска земя, е рентата, катего-
ричен е експертът. Очаквани-
ята на купувачите са за по-
високи нива в сравнение с
есента на 2021 г. и затова са
готови да броят до 4000-4500
лв. за декар. Към момента в
община Балчик се цитират
ренти от порядъка на 170-180
лв. на дка.

Вложенията в чернозем
гарантират възвръщаемост и
дават спокойствие. Хората се

уплашиха от инфлацията и
изтеглиха парите си от банки-
те, коментира брокерът. На
този етап парите на влог не
носят дивиденти заради нис-
ките лихви по депозитите.

Възходящата тенденция в
цените на земеделската земя
се отчита не само в община
Балчик. Скок бележат и цени-
те на нивите в община Гене-
рал Тошево, в която има едри
земеделски стопанства и висо-
ка категория земя. Дори в зем-
лищата на Тервел и Крушари
вече има ниви с цени над
3000-3500 лв. за дка.

По данни на статистиката
за 2021 г. декар чернозем в
Добричко е по-скъп с 73,4%
спрямо средната стойност за
страната. Обобщените данни
показват, че нивите в общини-

те Балчик, Каварна, Ген.Тоше-
во, Добричка са сред най-
търсените и съответно най-
скъпите.

Поглед в годините назад
показва, че земята в Добруд-

жа е струвала средно 1256 лв.
за дка през 2014 г. През след-
ващите стопански сезони на-
раства средно с около 200 лв.
годишно и през 2017 г. мина-
ва 2000 лв. за дка.

Ëîçàðè ñå îïëàêâàò îò íåëîÿëíà êîíêóðåíöèÿ

“С “Газпром експорт” преговаря
“Булгаргаз”. От руска страна има мно-
го силен политически нюанс”, каза
пред бТВ енергийният министър Ро-
сен Христов. Миналата седмица
изпълнителният директор на “Булгар-
газ” Деница Златева заяви, че друже-
ството не участва в преговорите с
“Газпром”.

От думите на енергийния министър
се разбра, че руската компания не е
обявила какви ще бъдат цените, ако
доставките бъдат подновени. “От тях
не сме получили отговори по различни

Втората по големина млекопрера-
ботвателна компания в България - “Тир-
бул”, планира да придобие 100% от
“Обединена млечна компания” (ОМК),
която е лидерът на българския пазар.
Споразумение за това е постигнато
между дружествата - собственици
гръцките Hellenic Dairies и Delta Food,
се казва в общо съобщение на продава-
ча и купувача, съобщава “Капитал”.
Стойността на сделката не се съобща-
ва, но според изчисления на финансо-
вото издание е най-малко 80 млн. лв.

Сделката трябва да бъде одобрена

Âòîðèÿò ïî ãîëåìèíà
ìëåêîïðåðàáîòâàòåë êóïóâà
ïàçàðíèÿ ëèäåð

„Áóëãàðãàç”
ïðåãîâàðÿëà
ñ „Ãàçïðîì”

въпроси - цени, срокове за доставка,
защита по клаузи. Към този момент не
смятаме, че въвличане на правителст-
вото в директни преговори с руското
правителство ще доведе до по-положи-
телен резултат. Министри не говорят
с руснаците. За момента смятаме, че
това е най-правилното решение”, до-
бави той.

“Смятам, че не ни очаква студена
зима. Насочени сме към оптимизиране
на цената”, посочи министърът.

от Комисията за защита на конкурен-
цията и ако бъде разрешена, ще създаде
гигант в производството на млечни
продукти с оборот близо 200 млн. лв.
Според “Капитал” антимонополният
регулатор твърде веоятно няма да
възрази, защото продукцията на “Тир-
бул” е насочена главно за външния
пазар - в ЕС, САЩ, арабските страни,
Китай и Австралия. В България е по-
зната марката й “Олимпус”. ОМК е
базирана в Пловдив и произвежда про-
дукти под марките “Верея”, “Фибела”,
“Ханско” и “Русалка”.

МВФ:

Централните банкери
трябва да продължат да за-
тягат паричната политика,
а политиците да се проти-
вопоставят на натиска да
харчат публични средства
по начин, който може да
подхрани инфлацията, за-
яви управляващият дирек-
тор на Международния ва-
лутен фонд Кристалина
Георгиева. “Борбата с ин-
флацията е първостепенен
приоритет навсякъде”, каза
тя на събитие на брюксел-
ския мозъчен тръст “Брю-
гел” и добави, че “фискал-
ната политика трябва да
осигури възглавници за
най-уязвимите хора... Ще
има натиск да се прави
повече за всички и на този
натиск трябва да се устои”.

МВФ неколкократно
понижи прогнозите си за
растежа през тази и следва-
щата година. Световната
икономика се сви с 2% през

Ïîäïîìàãàíå - ñàìî
çà íàé-óÿçâèìèòå

второто тримесечие в срав-
нение с предходното, каза
Георгиева и добави, че
“тази година е много труд-
на, а следващата вероятно
ще бъде още по-трудна.”

Забележките на Георги-
ева идват в момент, когато
страните от ЕС се подгот-
вят за предстояща трудна
зима, тъй като цените на
енергията и газа са рекорд-
но високи, подхранвани от
решението на Русия да пре-
крати доставките на газ за
Европа за неопределено
време.

Освен притеснението
за изкупните цени тази
година, хората от лоза-
ро-винарския сектор се
тревожат и за силната
конкуренция от чужди
страни. Това каза Селим
Иса от УС на Национал-
ното сдружение на
българските лозари, ци-
тиран от БНР. “Конку-
ренцията в сектора не е
лоялна, защото в Бълга-
рия се внасят субсиди-
рани вина от други
страни”, коментира Иса.
Той посочи като пример
гроздето от Румъния,
което се внася на по-
ниски цени. “По-евтино
е, защото държавата там
допълнително ги субси-
дира, спрямо декар площ
около 500 лв. От Евро-
пейския съюз от Испа-
ния например се внася
вино на 1 евро, даже и
под 1 евро. Нашите
търговци съответно си
слагат надценките и вин-
заводите не могат да
продават продуктите от

нашата суровина. Всич-
ко това рефлектира
върху нас, производите-
лите. От Румъния имаме
информация, че се внася
гроздова мъст. И това се
произвежда все едно, че

е българско производст-
во, пък шарата - гроздо-
вата мъст, е внесена от
Румъния, при това на
много ниски цени. Това
също дава отражение
върху изкупуването на

гроздето сега”, поясни
Иса. Според него лоза-
ро-винарският е сред
тези сектори, които не
са подпомогнати до-
статъчно от държавата.
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КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

Е-здравеопазване ли?

Електронната рецеп-
та ли подрани или обще-
ството ни закъсня за нея?

В цивилизованите
държави отдавна е-ре-
цептите са предпочита-
ни - аптекарят не се
бори с нечетливия док-
торски почерк, осигури-
телните фондове знаят за
какви лекарства плащат

на здравноосигурените,
потребителите на лекар-
ства не носят в портмо-
нетата си хартии, които
може по невнимание да
изхвърлят, а и не могат
да злоупотребяват с една
рецепта години наред да
си купуват едно и също
лекарство. Това са само
част от предимствата
на е-рецептата. Тя си
има и недостатъци.
Поне с български ад-
рес. Например лекари-
те без договор с НЗОК
трябва да влязат в
допълнителни харчове,
за да внедрят системата
в практиката си...

И така днес сме на
почти стартова позиция
- българските граждани
ще могат да си купуват
лекарства и с електрон-

на, и с хартиена рецепта.
Дали това ще улесни тях,
лекарите им и аптекари-
те, е друг въпрос, чийто
отговор ще покаже вре-
мето. Днес обаче хората
са объркани с какви ре-
цепти ще вземат лекарст-
вата си.

Защо веднъж се
обявява “край на хар-
тиените рецепти”,  а
после властта казва, че
всъщност остават?

Защо веднъж зави-
наги не се изясни има-
ме ли е-здравеопазване
или не?

Наистина ли до края
на годината ще бъде из-
цяло обновено електрон-
ното медицинско досие
на пациента? Ще има ли
мобилно приложение?
Ще заработят ли други-

те функционалности на
системата? Или (по на-
шенски маниер) по пътя
на е-здравеопазването
пак и пак ще възникнат
нови препятствия с по-
редица от обяснения?

Иначе всички в общ
хор негодуваме, че по-
вече от 20 години се го-
вори за българско елек-
тронно здравеопазване,
че се дадоха десетки ми-
лиони за разработване и
“осъществяване” на
най-различни проекти,
които така и не видяха
бял свят. И днес - над
20 години по-късно, пак
не знаем дали е-здраве-
опазването ли подрани
да дойде в България или
българското здравео-
пазване закъсня с елек-
тронизацията си.

7
1911 - РАЖДА СЕ ТОДОР ЖИВКОВ, ПОЛИ-

ТИЧЕСКИ И ДЪРЖАВЕН ДЕЕЦ (УМИРА 1998
Г.). Участник в анти-
фашисткото движе-
ние, партизанското
му име е Янко. Държа-
вен ръководител в
продължение на 35 го-
дини, генерален секре-
тар на ЦК на БКП (1954-1989). На 13 декем-
ври 1989 г. е изключен от партията, малко
преди смъртта му членството му в БСП е
възстановено. Автор на “Избрани съчинения”
(в 39 тома), на книгите “Срещу някои лъжи”,
“Без догма (Размисли за политическите нра-
ви)”, “След студената война”, “Мемоари”.

1940 - ПОДПИСАНА Е КРАЙОВСКАТА СПО-
ГОДБА. Услови-
ята на договора
налагат Румъ-
ния да върне на
България Южна
Добруджа, как-
то и да се осъ-
ществи обмен
на населението от Северна и Южна Добруджа.
Така 88 000 румънци, заселени от румънските
власти след края на Втората балканска война
през 1913 г., когато територията на Добруджа
е окупирана от Румъния, са принудени да напус-
нат и да се преселят на север. В същото време
65 000 българи от северната част емигрират в
родината.

1954 - ОТКРИТ Е ПАМЕТНИКЪТ НА СЪВЕТ-
СКАТА АРМИЯ В ЦЕНТЪРА НА СОФИЯ. Мону-
ментът, висок 37 м, е
създаден от колектив
с ръководител скулп-
торът Иван Фунев с
идеята да символизи-
ра признателността
на българския народ
към руските воини.
Автори са арх. Данко
Митов, арх. Иван Ва-
сильов, арх. Любен Нейков и арх. Борис Капита-
нов, а скулптори - Иван Фунев, проф. Любомир
Далчев, Мара Георгиева, Васка Емануилова, Ва-
сил Зидаров и Петър Дойчинов. Художник-гра-
фик е Борис Ангелушев. Първата копка е напра-
вена на 5 юли 1952 г., а на откриването присъ-
ства и съветският маршал Сергей Бирюзов.

1964 - ОТКРИТ Е АРХИТЕКТУРНО-ЕТНО-
ГРАФСКИЯТ КОМПЛЕКС “ЕТЪР”. Намира се на
8 км от Габрово.
Представлява възста-
новка на българския
бит, култура и зана-
ятчийство. Идеята за
създаването му при-
надлежи на Лазар
Донков. В АЕК “Етър”
се намира единствена-
та у нас сбирка на народна техника на вода.
Всички обекти са в действие, така, както в
миналото. Занаятчийската чаршия представя
образци на балканската архитектура, разкрива-
щи самобитния талант на възрожденските
строители. През 1971 г. комплексът е обявен за
паметник на културата.

1998 - ОСНОВАНА Е GOOGLE. Американска-
та интернет ком-
пания е базирана в
гр. Маунтин Вю,
щата Калифорния.
В нея работят над
20 хил. души. Ком-
панията е създаде-
на от Лари Пейдж
и Сергей Брин (американец от руски произход),
докато те са студенти в Станфордския универ-
ситет и се опитват да измислят ефикасен алго-
ритъм (машина) за търсене на уеб страници по
ключова дума. Компанията разполага с хиляди
сървъри по света, които обработват милиони
заявки за търсене всеки ден.

ДАТАТА

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

Лъжа след лъжа
От стр. 1

Как това се вписва в
мандата на временното
правителство е хубаво
да обясни президентът
Радев, баща и майка на
тези служебници и слу-
чайници, които е сложил
на високите постове да
правят по 300 бели все-
ки божи ден.

Хубаво е също слу-
жебният премиер Гълъб
Донев да обясни на хо-
рата и бизнеса у нас
откъде ще се вземат
допълнителните количе-
ства газ, които обеща на
Македония. Защото
хранилището в Чирен е
запълнено на 60%, като

минимум 20% е
задължителното мини-
мално количество, кое-
то не трябва да се пипа
оттам, за да не се сру-
тят скалите.

Хубаво е да каже как
АЕЦ “Козлодуй” ще за-
дели обещаното количе-
ство за РСМ, без да ос-
тави българите на тъмно
и студено тази зима.
АЕЦ-ът не е чекрък, че
да се върти безспир и
“повече да произвежда”,
като реализира иконо-
мии, както препоръча
другият му министър на
енергетиката в едно дру-
го знаменателно по сво-
ята несъстоятелност ин-
тервю.

Само след 3-4 седми-
ци България ще има ре-
довно правителство, ко-
ето обаче вместо да се
занимава с действител-
ните проблеми на наро-
да, ще трябва да разгреб-
ва дългосрочните после-
дици от нескончаемите
гафове на служебния
кабинет на Радев. То не
бяха амбиции да правят
бюджет за догодина, то
пишат закони, което
изобщо не им влиза в
работата. Например, за-
кон за въвеждане на ев-
рото у нас. Как може да
си позволяват да нару-
шават решение на На-
родното събрание, кое-
то гласи, че преди да

приемем еврото, първо
БНБ трябва да напише
анализ дали държавата
ни е готова за това и
какви ще бъдат последи-
ците за обикновените
българи от тази авантю-
ра. И глухите, и слепи-
те разбраха, че Бълга-
рия има право да избере
момента на въвеждане-
то на еврото, а не кога-
то им скимне на служеб-
ниците.

Удивителното в ця-
лата работа е, че проку-
ратурата мълчи и само
наблюдава мача. Защото
явно така са разпореди-
ли началниците й. А пра-
вото, а правовата държа-
ва - пак кучета го яли!

Аида ОВАНЕС
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Благодарна съм на
съдбата, че ме срещна още
на младини с тази забеле-
жителна жена и че дълги
години имах възможност
да черпя от мъдростта й
и от добродетелите, с
които бе богато надаре-
на. Само тези, които са
имали личен досег с нея,
знаят каква светла лич-
ност беше тя и колко го-
лям е приносът й за
българската култура и на-
ука. Първата ми среща с
нея бе, когато сътрудни-
чех като студентка на
Международния отдел на
ЦК на Комсомола, в кой-
то работеше току-що
завършилата немска фи-
лология Анна Спиридо-
нова - такава беше момин-
ската й фамилия. Кон-
тактът ми с нея бе мимо-
летен, но още тогава тя
ми направи силно впечат-
ление с поведението си и
непринудената сърдеч-
ност.

Няколко години по-
късно тя ме посрещна със
същата доброжелателна
усмивка и сърдечност,
когато през 1970 година
преминах на работа в
сферата на външната по-
литика, където вече рабо-
теше Анна, след като бе
надградила получените
по-рано в родния Плов-
див, в езиковата гимназия
в Ловеч и Софийския
университет “Св. Кли-
мент Охридски” езикови
познания по руски, френ-
ски и немски и в Женев-
ския университет по спе-
циалността “превод”. Ра-
ботата в отдела беше на-
прегната, работеше се с
ненормиран работен ден,
събитията се редуваха
едно след друго, присти-
гаха непрекъснато чужде-
странни гости и делега-

Ñïîìåí çà Àííà
Днес се навършват 40 дни от кончината
на забележителната наша преводачка

Мария ПЕТКОВА

Анна Лилова

ции. Анна, която вече бе
съпруга и майка на дъще-
ря и син, беше пример за
нас, по-младите превода-
чи, освен със своята ви-
сока квалификация, но и
с изключителната органи-
зираност в работата.
Чужда на суетата и себе-
любието, тя винаги бе
готова да сподели богатия
опит, който бе натрупа-
ла, но никога не паради-
раше с това, правеше го
много деликатно. Умееше
внимателно да слуша и ко-
гато кажеше тихо и крот-
ко мнението си по даден
въпрос, всички разбирах-
ме, че това е точното ре-
шение. С респект към нея
се отнасяха и възрастни
колеги в отдела с дълъг
дипломатически стаж.

Анна се отличаваше с
невероятна способност да
откроява най-съществе-
ното в дадена дейност и
да насочва енергията към
значими общественопо-
лезни цели.

България
все повече

се отваряше
към света

увеличаваше се кул-
турният и научен обмен,
провеждаха се много
международни форуми и
нарастваше и нуждата от
висококвалифицирани
преводачи в различни об-
ласти. Голям радетел на
идеята българските пре-
водачи да се обединят в
своя творческо-професи-
онална организация,
Анна, заедно с големия
ерудит, дипломат и фено-
менален преводач Весе-
лин Измирлиев, положи
огромни организационни
усилия за учредяването
през 1974 г. на Съюза на
преводачите в България,
който обедини най-доб-
рите преводачи от всич-
ки области на превода (до
създаването му литера-

СНИМКИ ЛИЧЕН АРХИВ

Анна Лилова с четирима от председателите на Съюза на преводачите
в България: Леда Милева, Найден Вълчев, Мария Петкова и проф. Иво Панов

турните преводачи чле-
нуваха в Съюза на
българските писатели).
Веднага след учредяване-
то на Съюза на превода-
чите в България към него
бе създаден Кабинет на
младия преводач, през
който преминаха и полу-
чиха квалификация огро-
мен брой млади превода-
чи. Анна Лилова има из-
ключително голям при-
нос не само за учредява-
нето на Съюза на прево-
дачите в България и
творческото му израства-
не, но и за изграждането
на българска преводаче-
ска школа.

От 1974 г. тя преми-
на на научна работа и

така успя да осъществи
най-добрите си идеи.
Като учен и универси-
тетски преподавател
името на Анна Лилова е
тясно свързано с разви-
тието на преводознание-
то и утвърждаването на
теорията на превода като
академична дисциплина в
България. Член на катед-
ра “Немска филология”
на Софийския универси-
тет “Св. Климент Охрид-
ски”, доцент от 1984 г. и
титуляр на дисциплина-
та “Теория и практика на
превода”, Анна Лилова
успя в продължение на
две десетилетия да запоз-
нае с принципите и функ-
циите на превода, да за-
рази с магията на прево-
даческото изкуство и да
посвети в тънкостите на
преводаческия занаят по-
коления преводачи. Под
нейното научно ръковод-
ство са написани десет-
ки дипломни работи по

теория и практика на
превода. С нейната про-
фесионална и морална
подкрепа множество док-
торанти са защитили ус-
пешно своите дисерта-
ции в тази област. От
1996 до 2006 г. доц.
Анна Лилова продължи с
богатия си педагогичес-
ки опит да преподава в
Югозападния универси-
тет в Благоевград теория
на превода, специализи-
ран превод, стилистика
на немския език. За из-
ключителния си принос
е удостоена със звание-
то почетен професор на
ЮЗУ “Н. Рилски”.
Доц. Анна Лилова е из-
насяла лекции по теория

на превода и в чуждест-
ранни университети
като Хумболтовия уни-
верситет в Берлин и
Висшия институт за
чужди езици “Морис
Торез” в Москва.

Научните
търсения

на Анна Лилова

намират отражение в бо-
гатата й научна продук-
ция. Нейната монография
“Увод в общата теория на
превода” е преведена на
руски и китайски език.
Автор е на десетки сту-
дии, статии, научни съоб-
щения, рецензии, публи-
кувани на български, нем-
ски, френски, английски,
румънски език.

Задълбочените зани-
мания на доц. Анна Ли-
лова с теоретични въпро-
си на превода се допълват
от практическата й рабо-
та като преводач на нем-
скоезична художествена

литература. С преводите
си тя предостави възмож-
ност на българските чи-
татели да се запознаят с
автори като Стефан
Цвайг, Герхард Хаупт-
ман, Йоханес Р. Бехер,
Ана Зегерс, Юри Бре-
зан, Еберхард Паниц и
др. Тя е и съставител на
редица преводни изда-
ния и автор на предго-
вори към тях.

От 1979 до 1990 г.
Анна Лилова е член на
редакционната колегия на
списанията “Панорама”,
“Факел”, “Съпоставител-
но езикознание”. Дълги
години тя е отговорен ре-
дактор по въпросите на
теорията на превода в

редколегията на автори-
тетното международно
специализирано списа-
ние “Babel”, издание на
ЮНЕСКО. Голям е при-
носът й за популяризи-
рането в чужбина на
българското преводаческо
изкуство и българското
преводознание. Българ-
ската преводна традиция
е представена от нея в
престижната енциклопе-
дия “Науката за превода”
на издателство “Ратлидж”
Лондон.

Личните качества и
умения на Анна Лилова
получиха голямо между-
народно признание с из-
бирането й през 1974
година за член на Съве-
та на Международната
федерация на превода-
чите (FIT) със седалище
в Париж и много скоро
след това и за вицепре-
зидент на федерацията.
След смъртта на осно-
вателя на FIT проф.

Пиер Кайе начело на
Федерацията застана
българката Анна Лило-
ва, която бе

неин президент
в продължение

на три мандата

(1979-1990). За нея това
бе възможност да разши-
ри територията на своята
дейност извън пределите
на България и да работи
с по-голям замах за твор-
ческото изграждане и
международния престиж
на преводаческата профе-
сия, за важната мисия на
превода, в която тя бе
убедена.

Не мога да забравя,
когато на 4 август 2008 г.
на откриването на 18-ия
световен Конгрес на ФИТ
в Шанхай заехме с коле-
гата Рада Шарланджиева
местата си зад табелата с
името на България като
представители на Съюза
на преводачите в Бълга-
рия в залата с 2000 уча-
стници, при нас започна-
ха да идват представите-
ли от цял свят: от евро-
пейските държави, САЩ,
Африка, Австралия и
Азия да ни питат за ма-
дам Анна Лилова и да из-
разяват почит към нея.

В отговор на съобще-
нието за смъртта на Анна
Лилова на 30 юли т.г., в
Съюза на преводачите в
България пристигна офи-
циално писмо от ФИТ и
няколко писма от отдел-
ни членове на ръковод-
ството, работили с нея.
В официалното писмо са
изброени многобройните
заслуги на Анна Лилова:
за личния й принос като
президент Федерацията
да съхрани и по време на
Студената война в пове-
дението си взаимното
разбирателство, за из-
ключителния й принос за
творческото изграждане
и международния пре-
стиж на преводаческата
професия.

В писмото се казва
още: “До днес ФИТ й
дължи неимоверно много:
отличен дипломат, по
един забележителен начин
Анна Лилова спомогна
ФИТ да стане достъпна
със своята дейност извън
европейските граници,
чрез организирането на
събития в Азия, Близкия
Изток, Африка... и тя ще
бъде запомнена като емб-
лематичен образ от исто-
рията на ФИТ.”

Анна Лилова вярваше
в силата на словото и бе
убедена, че преводът слу-
жи за разбирателство
между хората. За нея това
бе мисията на живота й.
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Лидерите на Запада тъгуват за бащата
на „Перестройката”, в Русия преобладават
суровите оценки за първия
и последен съветски президент.

Две са държавите, за които геополитическите
решения на Горбачов имаха съдбоносно
значение - Русия и Германия.

С отсъствието си от погребението Владимир
Путин демонстрира отрицанието си
на „горбачовизма”, предизвикал
катастрофалния разпад на Съветския съюз.

МИСИЯТА НА МИХАИЛ ГОРБАЧОВ:

ÐÅÔÎÐÌÀÒÎÐ
ÍÀ ÑÑÑÐ ÈËÈ
ËÈÊÂÈÄÀÒÎÐ ÍÀ
ÑÎÖÈÀËÈÇÌÀ?

ДЖО БАЙДЪН -
ПРЕЗИДЕНТ НА САЩ:

Човек със забележителна
визия! Михаил Горбачов риску-
ва кариерата си за постигане
на едно различно бъдеще. Резул-
татът бе по-безопасен свят и
по-голяма свобода за милиони.

1988 г. “Бермудският триъгълник” на
“Перестройката”, която само след една

година се изражда в капитулацията на
Кремъл. Горбачов е уважен в Белия дом от

президента Роналд Рейгън и новия държавен
глава Джордж Буш-старши, който току-що

е спечелил президентските избори

ÍÀÑËÅÄÑÒÂÎÒÎ

ÌÓ Å ÆÈÂÎ

На стр. 9

ÀÍÀÑÒÀÑÈß ÃÅØÅÂÀ:

ÍÀ ÇÀÏÀÄ ÃÎ

ÂÅËÈ×ÀßÒ, Â ÐÓÑÈß

ÃÎ ÍÅÍÀÂÈÆÄÀÒ

На стр. 10

2 декември 1989. Край бреговете на остров
Малта, на борда на кораба “Максим Горки”.
Официалната версия - работна вечеря
на лидерите на СССР и САЩ, на която
двамата слагат край на “Студената война”.
Неофициалната версия - Горбачов прави
безценен подарък на президента
Джордж Буш с обещанието да ликвидира
социалистическата система
в източноевропейските страни -
членки на Варшавския договор и СИВ

На стр. 9

ÕÀÐËÀÍ ÓËÌÀÍ:

ÊÀÊ ÄÀ ÏÐÅÊÐÀÒÈÌ

ÂÎÉÍÀÒÀ Â ÓÊÐÀÉÍÀ?
1989 г. Берлин. Целувката на Юда.
Само месец след братската прегръдка
с генералния секретар на германската
компартия Горбачов се отрича
от Ерих Хонекер и заличава ГДР

ЕМАНЮЕЛ МАКРОН -
ПРЕЗИДЕНТ
НА ФРАНЦИЯ:

Привързаността му към
мира в Европа промени хода
на историята

УРСУЛА ФОН ДЕР
ЛАЙЕН -
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ЕК:

Отиде си уважаван и

надежден лидер, изиграл
ключова роля за края на
“Студената война” и пада-
нето на “Желязната заве-
са”. Той отвори пътя за
свободна Европа.

АНДРЕЙ КОЛЕСНИКОВ -
СЪТРУДНИК НА
ФОНДАЦИЯ “КАРНЕГИ”:

Умря по символичен на-
чин, когато делото на жи-

вота му - свободата, бе
ефективно унищожено от
Путин.

ХЕНРИ
КИСИНДЖЪР:

Ще бъде запомнен като
човек, започнал исторически
трансформации в полза на
цялото човечество и на рус-
кия народ, но не успя да при-
ложи визията си докрай.

ГРИГОРИЙ
ЯВЛИНСКИ -
БИВШ ВОДАЧ
НА ЛИБЕРАЛНАТА
ОПОЗИЦИЯ В РУСИЯ:

Този човек даде свобода
на стотици милиони хора в
Русия и около нея, а също и
на половин Европа. Малко
лидери в историята са има-
ли такова решаващо влияние
върху своето време.

“
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НАКРАТКО

СНИМКИ БТА

Пожарникари се опитват да
овладеят огъня в Националния парк
Бразилия в едноименната държава.
Стихията бързо се разпространява.
Не се уточнява дали палежът е
умишлен

Министрите от дясноцентристката партия “Свобода
и солидарност” напуснаха коалиционното правителство
в Словакия и така то вече няма мнозинство. Оставките
поставят под съмнение оцеляването на кабинета, който
се опитва да се справи с растящите цени на енергията
като същевременно оказва силна подкрепа на Украйна в
борбата с руската инвазия.

Правителствената криза започна през юли, когато пар-
тия “Свобода и солидарност” поиска оставката на фи-
нансовия министър Игор Матович от управляващата
партия “Обикновени хора и независими личности”. При-
чината е, че той зае позицията на депутати от крайнодяс-
ната опозиция при прокарването на закон за помощи на
хората, пострадали от инфлацията, особено в сферата на
енергетиката.

Премиерът Едуард Хегер заяви, че ще продължи управ-
лението с правителство на малцинството и ще информира
президента за промените в кабинета следващата седмица.

Ïðàâèòåëñòâåíà êðèçà
â Ñëîâàêèÿ

Ëèç Òðúñ çàå ïîñòà
íà áðèòàíñêè ïðåìèåð

В последната си реч начело на правителството отиващият си британски премиер Борис Джонсън
припомни положителните според него политики по време на управлението си, сред които
кампанията за ваксиниране срещу КОВИД-19 и подкрепата за Украйна

Вътрешният министър на Великобритания подаде оставка

Новият британски пре-
миер Лиз Тръс официално
встъпи в длъжност, след
като бе одобрена от крали-
ца Елизабет Втора и тя й
възложи да състави ново
правителство. Тръс я очак-
ва решаването на проблеми,
свързани с кризата с
поскъпването на живота. За
това е нужен силен кабинет,
отбелязаха експерти на Ос-
трова. Най-неотложната й
задача е да помогне на до-
макинствата и на бизнеса с
непрекъснато покачващите
се енергийни цени. Средни-
те годишни сметки за кому-

нални услуги на домакинст-
вата се очаква да скочат с
80% през октомври до 3549
паунда, преди очакваното
увеличение до 6000 паунда
през 2023 г., което ще уни-
щожи личните финанси. В
четвъртък министър-предсе-
дателят ще обяви план за
справяне с този проблем.

Министърът на вътреш-
ните работи Прити Пател
подаде оставка, съобщи
БиБиСи. В писмото си с
оставката до все още дей-
стващия премиер Борис
Джонсън Прити Пател по-
сочва, че е “неин изборът да

служи на партията си от зад-
ните депутатски редици”. Тя
отбелязва, че ще бъде изклю-
чително важно Лиз Тръс да
подкрепи всички аспекти на
нейната политика за справя-
не с нелегалната имиграция.

Отдавна се твърди, че Лиз
Тръс има готов човек за по-
ста вътрешен министър. Това
е главният прокурор Сюела
Брейвърман, която също уча-
ства в надпреварата за лидер
на торите и премиер.

Други почти сигурни на-
значения са Куази Куартенг
за министър на финансите,
който сега е министър на

икономиката, както и
Джеймс Клевърли за ми-
нистър на външните рабо-
ти. Клевърли сега е ми-
нистър на образованието.

В последната си реч на-
чело на правителството оти-
ващият си лидер Борис
Джонсън обеща своята “го-
реща подкрепа”. “Ще под-
крепям Лиз Тръс и нейното
правителство на всяка крач-
ка”, увери той. И завърши с
“Край, приятели”, преди да
отлети за Балморал, Шот-
ландия, където официално
връчи оставката си на кра-
лица Елизабет Втора.

Ãúðöèÿ îáìèñëÿ ïîâå÷å
åíåðãèéíè ïîìîùè

Гръцкото правителство планира да увеличи енергийни-
те помощи за домакинствата с милиард и половина милиона
евро и така общата сума да надхвърли 10 милиарда евро
или с 20% повече от предвиденото. Отпускането на
допълнителните средства е възможно заради по-високи от
очакваните приходи от туризъм.

Основните мерки се насочват към семействата с ниски
доходи и пенсионерите.

Точните решения ще бъдат съобщени от премиера на
откриване на техническия панаир в Солун в събота.

Междувременно гръцките студенти излязоха на протест
срещу решението на парламента да има университетска
полиция. Присъствието на униформени се наложи след
много случаи на хулигански прояви, заплашване на препо-
даватели и разпространение на наркотични вещества, аргу-
ментира се кабинетът. Младежите смятат, че ще бъде ока-
зан контрол върху тях и се нарушава правото на свободна
изява на идеите им.

СДСМ: Референдум срещу
ЕС няма да успее

Инициативата за плебисцит е

лично решение на Християн Мицко-

ски, за да запази мястото си във

ВМРО-ДПМНЕ, смятат от управ-

ляващата партия в РСМ. “Референ-

дум срещу ЕС, срещу македонския

език в съюза няма подкрепа от

гражданите и няма да успее. Те са

за прогрес, за членство. Няма връща-

не назад или отклонение от европей-

ския път. СДСМ, заедно с гражда-

ните и всички проевропейски партии

няма да допуснат това”, се казва в

становище на партията.

Путин наблюдава
ученията „Восток 2022”

Руският президент Владимир

Путин пристигна на полигона Сер-

геевский в Приморския край на

Далечния изток за ученията “Вос-

ток 2022”. Там са още министърът

на отбраната Сергей Шойгу и

ръководителят на Генералния щаб

Валерий Герасимов. Предвидено е

прилагане на всички видове оръ-

жия, оперативно-тактически ра-

кетни комплекси “Искандер-М”,

превземане на населено място с

масиран удар с артилерия и авиа-

ция, както и преминаване в

настъпление и разгром на основна-

та група войски на противника.

Участват военни от Азербайджан,

Алжир, Армения, Беларус, Индия,

Киргизстан, Китай, Монголия,

Таджикистан, Русия, Казахстан,

Лаос, Мианма, Никарагуа и Сирия.

Предпазните маски
отпадат в самолетите
в Германия

Изискването за носене на пред-

пазна маска FFP2 в самолетите в

Германия ще бъде отменено. Пред-

пазното средство остава задължи-

телно във влакове, които пътуват

по дълги маршрути, болници, стар-

чески домове и лекарски кабинети.

Без нито едно убийство
в Салвадор за месец

Властите в Салвадор не са ре-

гистрирали нито едно умишлено

убийство от началото на септем-

ври, заяви президентът Наиб Буке-

ле. Той написа в Туитър, че “до

неотдавна бяхме буквално най-

опасната страна в света. Но се

движим към това да бъдем най-

безопасната в Америка”.
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„Перестройката” донесе разграбване, колонизиране, промиване,
обезличаване, разрушаване и разруха без аналог в българската история

Последният лидер на Съве-
тския съюз имаше решаващ
принос за прекратяването на
Студената война, която раз-
деляше Европа в продължение
на четири десетилетия и
поддържаше високо напреже-
ние в ерата на ядрените оръ-
жия. Той смекчи вътрешните

Горбачов продаде на американците
Русия, Източна Европа и България и
33 години по-късно всички, които имат
акъл в главите, разбират колко жесто-
ка трагедия е това.

Факт е, че всички световни лидери
(на глобализма) славославят отваряне-
то на СССР към Запада. Това важи и

ГОРБАЧОВ И СВЕТЪТ:

Анастасия ГЕШЕВА, историк

за нас. И нас Горбачов ни отвори.
Отвори ни, като пусна вълците в ко-
шарата и така стана

герой за глутницата

Докато на Запад и на Изток, в
държавите, подчинени на глобалисти-
те, се леят сълзи и лицемерни слова,
90% лишени от исторически смисъл и
съдържание, в Русия цари гняв и кон-
солидирано недоволство от Горбачов.

Ако аз искам да познавам истори-
ческите събития за ролята на Горба-
чов, руснаците ли ще питам или аме-
риканците? Или Урсула? Или може би
Грета да питам.

Не отричам, че съветската система и
социализмът тогава бяха в разлагащо се
състояние и беше въпрос на време да се
разпадне моделът на тогавашната систе-
ма в Съветския блок. Но отричам глав-
ния извод, с който всъщност ни накараха
да живеем - че Промяната ни донесе

Михаил Горбачов и Роналд Рейгън подписват договор за разоръжаване на двете суперсили.
Съзнавайки или не, генералният секретар на КПСС всъщност подписва капитулацията на Москва

свобода, демокрация и просперитет.
Не, не ни донесе тези неща - нито

на Русия, нито на никой от блока. До-
несе разграбване, колонизиране, про-
миване, обезличаване, разрушаване и
разруха без аналог в българската ис-
тория. И в руската!

Днес знаем, че ни донесе подчинение
на един тъмен модел и още по-тъмен елит
от Запад. Което просто означава едно -

Горбачов не си
свърши работата!

По този въпрос с Кисинджър сме
на едно мнение.

Дали Горбачов е извършил това съзна-
телно или самият той е станал жертва на
глобалната западна лъжа за просперира-
ща демокрация, не мога да кажа, въпреки
че имам мнение. Това е работа на истори-
ците и историографията и то след време.

Две са държавите, за които полити-
ческите решения на Горбачов имат ис-

торическо значение. Това са Русия и
Германия.

Държави, които са фокус на целия 20
век. Основната геополитическа цел на
Дълбоката държава е никога тези държа-
ви да не се обединят и да нямат приятел-
ски отношения! Цялата геополитическа
архитектура на англосаксонския тъмен
елит, който досега управляваше планета-
та, е изграден на тази основа.

И Горбачов стана поредния важен
лидер, който беше напълно пожертван
в тази задача. Съзнателно или не.

И ето две интересни неща:
Първо, Путин е свързан житейски

и с Германия, и с Русия

Той е поредния такъв германо-ру-
ски руснак, управляващ най-голямата
държава в света. И затова той е ужа-
сен за Запада.

Второ, Путин с едно изречение от-
ново излезе десет обиколки напред пред
всички. Никога не ме разочарова този
човек! Изрази съболезнования и каза,
че не се е виждал с Горбачов от 2006
година! Туш! Чрез това изказване Пу-
тин категорично отряза влиянието на
вървящия с името на Горбачов западен
политически и икономически ред на ли-
берализация на живота. Отряза го!

Каквито и решения да е вземал за
Русия Путин, те не са били под влия-
нието на горбачовизма. Това каза на
руснаците той:

Че е скъсал
с Горбачовата Русия!

Че Мюнхенската реч от 2007-а, ко-
ято е историческият възход на Путин
като лидер и държавник, не е свързана с
Русия на Горбачов, тоест на колабора-
цията на Русия със Запада и предателст-
вото на Горбачов към руския народ.

Аз ще оставя руснаците да решат
как ще се отнесат с Горбачов сега. Но
няма да затворя темата, защото това,
което преживяваме, е пряко свързано с
решенията на покойния.

Íàñëåäñòâîòî ìó å æèâî

“Белият дом” в Москва след неуспешния опит
за военен преврат, довел до падането на Горбачов

ЕДИН ДЕН НОВО ПОКОЛЕНИЕ РУСНАЦИ
СЪС СИГУРНОСТ ЩЕ СЕ СТРЕМИ ДА
ВЪЗСТАНОВИ СВОБОДИТЕ ОТ НЕГОВАТА ЕПОХА

политически репресии и оси-
гури лична свобода, невижда-
на в Русия от 20-те години на
миналия век.

Сега, под управлението на
Путин, Русия води завоевател-
на война, която повиши напре-
жението със западните страни
до ниво, напомнящо най-опас-
ните моменти от “Студената
война”. Надеждите за по-сво-
бодна Русия и по-безопасен
свят, които Горбачов олицетво-
ряваше, изглежда са разбити.

Но е прекалено песимистич-
но да мислим, че Горбачов не
остави никакво положително
наследство. Без неговата реши-
мост да не използва насилие, за
да запази съветската империя в
Източна Европа, е невъзможно

да си представим почти
безкръвното сриване на едно-
партийните диктатури през
1989 г., както и обединението
на Германия през 1990 г.

Кремъл понякога прилагаше
сила в Балтийските държави и
Грузия, докато те се бореха да
се освободят от съветското уп-
равление, но вината е повече
на хардлайнерите в Москва, от-
колкото на Горбачов.

Вътрешната политика на
Горбачов също остави наслед-
ство. Провалът му като иконо-
мически реформатор се дълже-
ше на свръхцентрализираната
съветска система, която не под-
лежи на реформа. Политичес-
ките му реформи са друга ра-
бота. Както неговото поколе-
ние бе вдъхновено от частич-
ната либерализация на постста-
линското управление на Хруш-
чов, така новото поколение
руснаци един ден ще поиска да
възстанови свободите от епо-
хите на Горбачов и Елцин.
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Такъв грандиозен протест в страна, която
е ротационен председател на ЕС, е тежък
удар върху европейската външна политика
и персонално срещу председателя
на ЕК Урсула фон дер Лайен,
френския президент Еманюел Макрон
и германския канцлер Олаф Шолц

БУНТОВНОТО ПРАЖКО ЛЯТО:

3 септември 2022 г. Над 70 000 души на Вацлавския площад
протестират срещу непосилните цени на тока,
бензина и газа след антируските евросанкции

17 ноември 1989 г. Десетки хиляди чехи на Вацлавския площад
празнуват срива на комунизма и падането на Берлинската стена

Над 70 000 души заляха чешката
столица Прага под наслова “Чехия на
първо място”. По изчисления на орга-
низаторите на площада са били най-
малко 100 000 протестиращи. Огром-
ната маса от хора протестира срещу
високите сметки за ток, правителстве-
ната политика към руско-украинската
война, ваксинацията за коронавируса,
но също и срещу имигрантите. След
24 февруари т.г. Чехия прие около 400
000 бежанци от Украйна.

Изпълнили до краен предел истори-
ческия Вацлавски площад, гражданите
поискаха оставката на министър-предсе-
дателя Петр Фиала, настоявайки за неут-

ралитет и прекратяване на евросанкции-
те, които сриват чешката икономика.

Оратори предложиха преки прего-
вори за купуване на руски газ, посоч-
вайки примера на Унгария. Но за да са
успешни преговорите, те искат спира-
не на трансфера на оръжия за Киев.
Чуха се и радикални искания, довчера
немислими за повечето чехи - за изли-
зането на Чехия от ЕС и НАТО...

Премиерът осъди протеста като
противоречащ на националните инте-
реси и го нарече “проруски”. Фиала
обвини “руската пропаганда и кампа-
ниите за дезинформация”, които вся-
вали смут и заблуждавали нацията.

САЩ убеждават украинската армия да организи-
ра контранастъпление. Киев обаче се нуждае от ог-
нева мощ. За тази цел американците прехвърлят в
Украйна хеликоптери, с които афганистански пилоти
летяха до Узбекистан и Таджикистан през 2021 г.

Повечето от машините са руско производство -
по-специално хеликоптерите Ми-17В-5. Предимст-
вото е, че украинските летци не трябва да бъдат
обучавани за работа с добре познатата им техника.

През януари 2022 г. 5 Ми-17, блокирани поради
щатските санкции срещу Афганистан, бяха доставе-
ни в Украйна. През април т.г. Пентагонът обяви
следващия пакет военна помощ, включваща 11 от
тези хеликоптери.

Федералната служба за военно-техническо
сътрудничество на Руската федерация излезе с изяв-
ление, с което се противопоставя на “всеки незако-
нен трансфер на оръжия и военна техника руско
(съветско) производство, вкл. хеликоптери, доставе-
ни от “Рособоронекспорт” на САЩ”. Доставката е
станала в рамките на договор с Пентагона, сключен
през 2011 г. Предаването на “афганистанските”
хеликоптери на Киев е в нарушение на международ-
ното право и разпоредбите на руско-американските
договорености.

ÑÀÙ äàâàò
íà Êèåâ Ìè-17

Киев разглежда оце-
ляването на Украйна
като свободна, независи-
ма и суверенна държава.
Това накара украинския
президент да си постави
максимални цели -
връщане на голяма част
от окупираните земи, за-
едно с репарациите, ко-
ито не подлежат на
обсъждане.

Целите на Зеленски
са непостижими, освен
при смяна на режима в
Русия или при масов
бунт на руските военни.

Подкрепата на САЩ
и Запада често се са-
мовъзпира, за да не про-
вокира руска ескалация.
Това доведе до военна
безизходица, която може
да се превърне в посто-
янна или конфликтът да
бъде замразен.

Целите на Москва са
още по-неясни. Според
някои руският президент

ПЕНТАГОНЪТ ИЗПРАЩА В УКРАЙНА
РУСКИ ХЕЛИКОПТЕРИ - СОБСТВЕНОСТ
НА АФГАНИСТАН, РУСИЯ ПРОТЕСТИРА

Äà ïðåêðàòèì âîéíàòà! Íî êàê?
ЦЕЛИТЕ НА КИЕВ СА НЕПОСТИЖИМИ, ЦЕЛИТЕ НА МОСКВА СА ОЩЕ ПО-НЕЯСНИ

Харлан УЛМАН,
старши съветник
в Атлантическия съвет

се стреми към споразу-
мение чрез преговори,
позволяващо му да запа-
зи контрола над Крим и
Донбас. Руската военна
доктрина предполага из-
ползване на ядрено оръ-
жие при екзистенциална
заплаха за държавата
(тоест режима). Дали
“поражение” в Украйна
(означаващо загуба на
окупирани в момента
територии) ще предизви-
ка ядрен удар в стил
“шок и ужас”, който ще
доведе до капитулацията
на Киев или ще му нало-
жи мир?

Това е един от горе-
щите въпроси, които нито
могат да се отхвърлят,
нито да получат катего-
ричен отговор. Но след
като знаем, че рано или
късно войните свършват,

каква е стратегията на
САЩ и Запада за прекра-
тяване на военните дей-
ствия при приемливи за
Киев условия?

Май изобщо няма
стратегия. Стремежът да
се убият достатъчно ру-
ски войници и да се на-
ложат непосилни разхо-
ди на Москва, които ще
я принудят да преговаря
(или поне да приеме
прекратяване на огъня)
при условията на Зелен-
ски, е глупав и неразу-
мен ход.

Може би най-добри-
ят начин е да убедим
Путин и Зеленски, че е
в техен интерес да
търсят споразумение.
Путин може и да се
съгласи, но Зеленски
едва ли. Затова съдбата
на споразумението не

бива да зависи само от
украинския президент,
който трябва да разбе-
ре едно: Битките трябва
да спрат ако Украйна
иска да оцелее като
държава.

Сизифов въпрос е как
да прекратим тази вой-
на. След като Байдън
нарече Путин военно-
престъпник, президен-
тът на Турция може би
е най-добрият посредник
в преговорите. За Киев
това са САЩ, като За-
падът гарантира дългос-
рочна подкрепа за Ук-
райна, за да се осигури
нейната независимост.

Стартирането на
този процес не гаранти-
ра успех. Но има ли ал-
тернатива?

Със съкращения
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Колко губи държава-
та от неспособността на
столичния кмет Йордан-
ка Фандъкова да построи
детски градини за всички
желаещи деца? А колко ли
губи икономиката от
това, че майките на непри-
етите в забавачка деца са
принудени дълго време да
стоят вкъщи, вместо да
ходят на работа? Какви
ли са загубите в семей-
ния бюджет, ако трябва
да се плаща на бавачки,
на частни ясли и градини
или за модерните коопе-
ративи?

Конкретни цифри мо-
гат да се намерят само по
първия въпрос. Другите
два са в сферата на пред-
положенията и личните
семейни сметки. Столич-
ната община съумя мно-
го успешно и хитро да
прехвърли част от анга-
жиментите си на държа-
вата, която от година и
половина е принудена да
компенсира с финансови
средства родителите, за
чиито деца не са се наме-
рили места в столичните
детски градини.

Осигуряването на
обезщетения заради липса-
та на равнопоставеност
между децата беше кауза
на много организации и
най-вече на социалисти от
Столичния общински
съвет. Само че, ако суми-
те идваха от общинската
хазна, мисълта как да се
харчат те щеше да е по-
различна. Сега източникът
на парите е по-нависоко,

Над 3,2 млн. лева е изплатила досега държавата
за обезщетяване на деца, неприети в столични
детски градини заради липса на места

Êîìïåíñàöèè
çà ïàñèâíîñò

Деси ВЕЛЕВА

някак е по-анонимен и
затова финалът на разда-
ването им не се вижда.

Точно 3,2 млн. лева са
дадени за компенсации на
родители с неприети в
детски градини отрочета
за 18 месеца, показа про-
верка на ДУМА. Те са
предоставени за малчуга-
ни, които ходят в частни
детски градини и отгова-
рят на ред условия. Труд-
но е да се каже колко деца
общо са се възползвали,
тъй като всяко посещава
частно заведение за опре-
делен период от време,
прекъсва, на негово мяс-
то идва ново. Последните
данни показват обаче, че
средно по 800 хлапета са
вземали обезщетения на
месец - бройка, която е
много далече от непри-
етите в София.

Разбивката по финан-
сирани периоди показва,
че от началото на 2021 г.,
когато започнаха да се
приемат заявления за из-
плащане на компенсации,
кандидатите са били 440.
За януари-май 2021 г.
кабинетът е отпуснал су-
мата от 548 656 лева за

тях. От 1 юни до 14 сеп-
тември тя е била 361 785
лева за общо 400 деца. От
тях единици са от Варна
и Пловдив, а всички оста-
нали са от София.

За следващия период -
от 15 септември до 31
октомври, са били одоб-
рени 333 763 лева за
обезщетения на общо 798
деца, като само две са
извън столицата.

Най-сериозният транш
е бил от 827 378 лв. на
семейства от ноември
2021 г. до февруари 2022
г. От тях едва 3594 лв. са
за деца от община Плов-
див. Броят на финансира-
ните хлапета се е запазил
около 800.

В средата на юни тази
година Министерският
съвет отпусна 534 096 лв.
за март и април - отново
99 на сто за Столичната
община. 608 729 лв. бе
последният превод към
общината за май и юни.

Пъвоначално месечна-
та помощ за едно дете бе
291 лв., през тази година
правителството я вдигна
на 372 лева. Кметът
Фандъкова дори поиска

сумата да бъде увеличена
на 650 лева, като удобно
забрави, че хем самата тя
е виновна за нуждата от
тези судсидии, хем ги
плаща друг.

За да имат право на
обезщетенията, децата
трябва да отговарят на
редица условия, като на-
пример да не са приети в
района по адрес, община-
та да не им е предложила
друго място, да посеща-
ват лицензирана частна
детска градина. Макар
таксите в такива заведе-
ния най-често да са чети-
рицифрени, родителите
все пак получават малка
помощ, за да покрият
част от разходите си.

Тепърва обаче ще се
увеличават харчовете на
държавата, защото след
упорита борба децата в
яслена възраст - до 3 го-
дини, също влязоха в гра-
фата с правоимащи на
компенсации. Решението
бе гласувано буквално в
последните дни на редов-
ното правителство и даде
лъч надежда за 6000-7000
майки на отхвърлени от
яслената система деца.

Толкова са неприетите
през тази година малчуга-
ни между 10-месечна и 3-
годишна възраст в столи-
цата. Колко от тях ще
могат да се възползват от
финансовата помощ е
друг въпрос. Засега по-
становление на Минис-
терския съвет е предви-
дило 600 000 лв., с които
ще се обезщетят родите-
ли на най-малките за пе-
риода от 1 септември до
31 декември 2022 г.

Районните админист-
рации вече приемат заяв-
ления на родители на яс-
ленчета. Те трябва да зна-
ят, че срокът за тях е до
пето число на месеца,
следващ месеца, за който
се иска компенсиране.
Важно е да се знае, че
искането се подава в об-
щината по настоящия ад-
рес на детето, а не на
някой от родителите.

За да се получат пари-
те, семейството трябва да
докаже, че е направило
разходи за заплащане на
такси по договори за от-
глеждане и обучение,
сключени с частна детска
ясла. Другият допустим
вариант е да има договор
за отглеждане с физичес-
ко лице, което да е меди-
цинска сестра, акушерка,
фелдшер, лекарски асис-
тент или педагог.

Пет са условията, ко-
ито трябва да бъдат спа-
зени за кандидатстването:

- детето е кандидатст-
вало за прием в общинска
ясла, в чийто прилежащ
район се намира настоя-
щият му адрес и не е при-
ето

- детето не е записано
никъде

- общината по настоя-
щия адрес на детето не е
предложила на родители-
те друго място в приле-
жащия район

- родителите не полу-
чават подпомагане от
държавния бюджет, с из-
ключение на месечни по-
мощи за отглеждане на
дете

- родителят не е в от-
пуск за отглеждане на
детето до 2-годишна
възраст.

С този темп на ком-
пенсиране Столичната
община съвсем ще изгуби
стимул за строителство
на нови сгради. Вместо да
търси терени, да прави
обществени поръчки, да
следи изпълнителите за
качествена услуга, кмет-
ството просто може да се
пусне по течението и да
препраща недоволните
към държавните обезще-
тения. Докога обаче тя ще
може да плаща компенса-
ции за чужда пасивност?
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12 Международен фестивал за ули-
чен и куклен театър “Панаир на кукли-
те” ще се състои от 9 до 18 септември
в София. С това издание се честват
20 години от създаването му. Събити-
ето се организира от Столичния кук-
лен театър и Столичната община и е
част от Календара на културните съби-
тия на СО.

Официалното откриване е на 9 сеп-
тември от 19 ч. в Столичния куклен
театър, салон “Гурко” 14, с премиер-
ния спектакъл на СКТ “Приключения-
та на Доктор Дулитъл” по Хю Лоф-
тинг. Режисьорка е Катя Петрова, сце-
нографията и костюмите са на Юлиян
Табаков, музиката е на Христо Йоцов.
Ще се играе и на 10 септември от 11 ч.

“Zero en Conducta” (Испания) ще
гостува с представлението “Механика
на душата” на “Гурко” 14 на 12 септем-
ври от 19 ч. В същия салон канадската
трупа “La Fille Du Laitier” ще покаже
своя прочит на популярното произведе-
ние на Шекспир “Макбет” - “Макбет
мюе”, на 15 септември от 19 ч.

„Нощ на литературата”
се завръща за 11-и път

България посреща за 11-а по-

редна година европейската иници-

атива “Нощ на литературата”.

Целта на събитието на 7 септем-

ври от 18 до 21,30 ч., инициирано

от Чешките центрове по света,

е да запознае публиката със съвре-

менната европейска поезия и про-

за чрез четения на откъси от

известни личности на нестан-

дартни за литературата места -

“читателски гнезда”, научи ДУМА

от Валентина Стоева. Освен в

София, “Нощ на литературата

2022” се провежда едновременно

в Благоевград, Бургас, Варна, Ве-

лико Търново, Видин, Добрич, Ло-

веч, Монтана, Пазарджик, Пер-

ник, Пловдив, Русе, Силистра,

Стара Загора, Шумен и с. Чавдар.

През 2022 г. визуалната идентич-

ност на събитието е дело на ху-

дожника Дамян Дамянов, а тема-

та е “Литературата като мост

между езиците, културите, държа-

вите”. Пълна информация за

избраните книги, къде, кой и

какво чете - в уебсайта

www.noshtnaliteraturata.com.

Известният румънски писател

и преводач Клаудиу Флориан гос-

тува по повод българското изда-

ние на романа му “Игра за всяка

възраст” (изд. “Колибри”). На

7 септември от 19 ч. той ще бъде

в “Casa Libri” на ул. “Цар Асен”

64 в столицата.

Македонският писател Алек-

сандър Прокопиев пристига на

7 септември, когато ще бъде чете-

на книгата му “Човек в стъклени-

ца” (изд. “Книги за всички”), от-

личена с наградата “Балканика”.

На 8 септември от 18,30 ч. в

Културно-информационния център

на Северна Македония ще бъде спе-

циалната премиера на книгата,

която ще представи Алек Попов.

20 ãîäèíè „Ïàíàèð
íà êóêëèòå” â Ñîôèÿ
Международният фестивал за уличен
и куклен театър събира 13 български
и 15 чуждестранни трупи

Столичният куклен театър ще пред-
стави още едно премиерно заглавие -
“Палечка” по Андерсен, на 16 септем-
ври от 19 ч. и на 17-и от 11 ч. в салон
“Янко Сакъзов” 19. Драматизация, ре-
жисура и сценография - Магдалена
Митева, музика - Никола Стоянов.

Парковете на София ще се изпълнят
с огнедишащи дракони (Compagnie les
Contes d’Asphaldt - “Отфрид”), музи-
канти-марионетки (Antamapantahou -
“Струните на музиката”), индийски
слон в реални размери (Centre de
Titelles de Lleida - “Хатхи”), актьори с
огледални костюми, светещи в тъмното
(Mirror Family - “Сини братя”), и много
други.

13 български и 15 чуждестранни
трупи с повече от 200 творци от Фран-
ция, Канада, Испания, Италия, Гърция,
Белгия, Чехия, Словения, Словакия,
Германия и България ще покажат в
София своето изкуство. Представлени-
ята ще се играят на сцените на СКТ,
НАТФИЗ, ОКИ “Красно село”, “Топ-
лоцентрала”, “I am studio”, Сити марк

арт център, “Ателие 313”. Уличните
спектакли ще са в Борисовата градина,
парка “Заимов”, парка “Света троица”,
Градската градина, парка на НДК,
Южния парк, археологическия ком-
плекс “Западната порта на Сердика”,
градината “Кристал”.

СНИМКА СТОЛИЧЕН КУКЛЕН ТЕАТЪР

СНИМКА ИВАЙЛО ПЕТРОВ

„Òàëàíò” îò Çàõàðè Êàðàáàøëèåâ
ñ ïðåìèåðà â Ïëåâåí è Ñîôèÿ

Най-новата пиеса от Захари Кара-
башлиев “Талант” ще направи своята
премиера в София на 16 октомври в
“Theatro отсам канала” след първата
си среща с публиката в Плевен на
8 септември. Постановката събира за
първи път на театралната сцена Алек-
сандър Алексиев и Стоян Дойчев.
Партнират им още двама актьори от
театъра в Плевен - Ива Николова и
Георги Енчев, а режисьорка е Василе-
на Радева, научи ДУМА от Татяна
Павлова от Артвент.

“Талант” пренася публиката в нощ-
та на най-самотния рожден ден на един

провален куклен актьор, който изне-
надващо е посетен от брат си - отдав-
на напуснал родината, за да избяга от
правосъдието. Защо се е върнал? Как-
во не могат и какво трябва да си кажат
двама братя, разделени от дълбоко
погребана тайна? Ще научим ли исти-
ната за извършеното престъпление?

Пиесата е написана специално за
Александър Алексиев и Стоян Дойчев.
Сценографията и костюмите са на
Симеон Стоилов, сценографията на
куклите е на Рада Петрова-Андонова,
музика - Милен Апостолов, сценично
движение - Анна Кабакова.

Òðè àêòðèñè, äóçèíà èñòèíñêè èñòîðèè
è åäíî „Èçâúíðåäíî íåóäîáíî”

СНИМКА ИВЕЛИНА ЧОЛАКОВА

Стефания Колева, Здра-
ва Каменова и Богдана Три-
фонова ще играят премиер-
но новата си комедия
“Извънредно неудобно” в
четири града през септем-
ври. Постановката е трета-
та от успешната авторска
поредица, включваща “Извъ-
нредно положение” и
“Извънредно любовно”, на-
учи ДУМА от Татяна Пав-
лова от Артвент.

“Извънредно неудобно”
отново представя истински
истории, събирани от живо-
та. Този път те са обедине-
ни от неудобството, срама,
конфузните ситуации, кои-
то всички преживяваме.
Публиката ще се забавлява
с разкази за домашни лю-

бимци, хипохондрици,
гръцки остров, японско тур-
не, деца, свекърви, една ва-
рицела, три раждания...

Разбира се, всичко това
ще бъде подправено с музи-
ка, танци и неповторимото
чувство за хумор на трите
актриси. Постановката е по
идея на Здрава Каменова в
съавторство с Богдана Три-
фонова. Композитор е Доб-
ромир Кисьов, а художнич-
ка на костюмите - Стефания
Колева.

Всичко започва в Плов-
див на 9 септември, следват
София - 13 септември, Вар-
на - 20 септември, и Бургас
на 30 септември. Предстоят
още дати в страната и чуж-
бина.
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Œ“√Œ¬Œ–» Õ¿  –⁄—“Œ—ÀŒ¬»÷¿“¿

Œ“ ¡–Œ… 172

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

¬ŒƒŒ–¿¬ÕŒ: Œˆ‚ÂÚËÚÂÎ. Œ·‡Á. ≈ÓˆÂÌ.
 ËÂ‚˜‡ÌË. ¿Ì„ÂÎ. –ÓÓÏ //¿·‡Ï/.  ÎÂÍ. ≈ÚÂ-
ÌËÚ. ŒÎËˆ‡. ÀˇÚÓ. »ËÌ. “ˇ„‡. ÃÂıÛ. —·Ë.
Ã‡ÁË. –‡ÏË. —ÚÂÌ‡. ¿ÂÌ‰‡. Õ‡. –ÂÈ‰. Δ‡Ò-
ÏËÌ. ”ÎËˆ‡. ÷ÂÒÂÍ‡Í‡. ¿ÈÂ. —ËÂÌ‡. ”ÍÎÓÌ.
"Œ“≈". ”ÁÛÒ. ”‡. "—¿¿¡". –Â„. ƒË. ÕÂ„Ë.  ÎÓ-
¯‡. —‡„Ó. ŒÏÂ. ¿Ì‰Ó‡. “Â. ¬Ë‡. ¿ÎËÍ /
fl‡Í/. ¿Ï /»·Ì  ÛÎÚÛÏ/. flÍÓÒÚ. —ËÏ‚ÓÎ. ¿Ï‡-
ÚÛ‡. ‘‡‡ÓÌ. “ÂÚÂ‚ÂÌ. “ÂÊËÌ‡.  ‡ÚÂËˆ‡.

Œ“¬≈—ÕŒ: —ˆÂÌ‡ËÒÚ. À‡ÛÂ‡Ú. »ÙÂ.
"¬Ó„". ÀË·ÂËÈÍ‡. √‡Ï‡Ê. ÷ÂˆÂ. »ÌËÌ /¿Í‡-
‰ËÈ/. ÷ÂÎ. ÕÓÂÏ‚Ë. “ÂÎÂˆ. –‡-–‡. ŒÒÂ. –Ó‡Ì.
◊ËÌ. “‡Ú. —Ì‡„Ó‚. ÀÓ‡. –Â. flÏ‡ÈˆË. ¿ÏËˇ.
ƒÂÍÓ. √‡‰ÂÓ·ËÂÍ‡. "ÀËÓÌ". ¿ÁÂ. —ÂÚ. ¿Ó-
Ú‡. "≈ÏËÎ". »ÌÊÂÌÂÍ‡. —ÏÂÚ. ÀÓ‚. "“ˇÏ". ƒ‡Í‡.
≈ÎÌ. “‡ÚÂ. ¡◊ . “Â‡Ò‡. ”„Ó‰‡. “Â.  ‡Î.
Œı‡. Ã‡Á. ÿÓÎ. ”‚Ë. ¿ÌÂ‚ / ËËÎ/. ”ÏÌËÍ.
”‰‡Ë. –Âˆ /Δ‡Ì/. ≈ÁËÍ. "¿Ë‡Ì‡". —Ë‡Í. ¿Ì‡
/"¿Ì‡  ‡ÂÌËÌ‡"/.

- ◊Û ÎË, œÂ¯Ó

ÛÏˇÎ ÔÂ‰

Í˙˜Ï‡Ú‡.

- Õ‡ ‚ÎËÁ‡ÌÂ ËÎË

Ì‡ ËÁÎËÁ‡ÌÂ?

- Õ‡ ‚ÎËÁ‡ÌÂ.

√ÓÍËˇÚ!
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ТЕЛЕЦ

Стойте настрана от вся-
какви клюки и интриги.
Вечерта ви очакват при-
ятни моменти в компа-
ния.

ОВЕН

Днес има шанс да преодо-
леете препятствие или да
излезете от заплетена
ситуация. Действайте!

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Използвайте първата
част на деня за планиране
и за довършване на стари
задачи.

22 май - 21 юни

РАК

Има шанс днес да се раз-
криете пред друг човек и
да изпитате истинска ин-
тимност с него.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Вниманието ви ще е насо-
чено повече към семейст-
вото, отколкото към слу-
жебните задачи.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Ако трябва да уговаряте
някакви условия или да во-
дите преговори, всичко ще
протече гладко.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Денят е чудесен за уреж-
дане на финансови взаи-
моотношения или на
имотни въпроси. Успех!

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Използвайте личните си
умения и таланта си, за
да се изявите убедително
на работното място.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Една малка промяна във
външния вид ще ви се
отрази добре и ще ви до-
несе повече самочувствие.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Общуването с хора, които
мислят като вас, ще бъде
приятно и ще стимулира
ума ви. Възползвайте се!

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Бъдете по-внимателни при
общуването и не се предо-
верявайте - не всички ви
мислят доброто.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Настроени сте да отсто-
явате пламенно позиция-
та си и ще успеете да
убедите околните.

ХОРОСКОП

ЧЕТВЪРТЪК ПЕТЪК СЪБОТАДНЕС

СЛЪНЧЕВО

25
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

24
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

25
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

26
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРАВОСЛАВЕН КАЛЕНДАР

СЛЪНЧЕВО ПРЕДИМНО СЛЪНЧЕВО ГРЪМОТЕВИЦИ

00.35 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò
¡—“¬î /Ô/

02.30 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î
/Ô/

03.25 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-
ÌÓî /Ô/

04.25 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î /Ô/
05.20 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î /Ô/
07.00 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
07.30 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
08.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î /Ô/
09.00 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî /Ô/
10.00 “¬ Ô‡Á‡
10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî /Ô/
11.00 “¬ Ô‡Á‡
11.15 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
11.40 ì’Û·‡‚‡ ÒË, Ú‡ÚÍÓ‚ËÌÓî
12.10 “¬ Ô‡Á‡
12.30 ÕÓ‚ËÌË
12.45 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î

/Ô/
13.45 “¬ Ô‡Á‡
14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î
15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ
17.30 “¬ Ô‡Á‡
17.45 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ
19.15 ìœÂ‰ËÁ·ÓÌÓ ÒÚÛ‰ËÓî
20.15 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
21.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î /Ô/
22.00 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ /Ô/
22.30 ìœÂ‰ËÁ·ÓÌÓ ÒÚÛ‰ËÓî

/Ô/
23.30 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî /Ô/

05.55 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡
09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.05 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡
09.15 ì¡Ë·Ë Ë “ËÌ‡: Õ‡Ô˙ÎÌÓ

ÓÏ‡„¸ÓÒ‡ÌËî - Ë„‡ÎÂÌ
ÙËÎÏ

11.00 ìIN SITU: œ‡ËÒÚÓËˇ ‚
‰‚‡ Á˙·‡, ÒÓÎ Ë ÁÎ‡ÚÓî
- ‰ÓÍ. ÙËÎÏ /1 ÂÔ./Ô/

12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 ì◊ÂÚ‚˙Ú‡ ‚Î‡ÒÚî - Ú‚

ÙËÎÏ /12, ÔÓÒÎÂ‰ÂÌ
ÂÔËÁÓ‰/Ô/

14.00 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
14.15 ìœ‡ÍÓÒÚÌËÍ˙Ú ◊Ó‡Ô˜Óî

- ‡ÌËÏ‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ
14.30 ì“ÂÌÍ, Ï‡ÎÍËˇÚ Ëˆ‡î

- ‡ÌËÏ‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ
15.00 ì◊Û‰ÂÒ‡î - Ú‚ ÙËÎÏ

/10 ÂÔËÁÓ‰/
15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 œ‡Î‡ÏÂÌÚ‡ÌË ËÁ·ÓË

2022: ƒËÒÔÛÚË
17.00 ìIN SITU: ¬ÚÓË ÊË‚ÓÚî

- ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
/2 ÂÔËÁÓ‰/

18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ  - ÍÓÏÂÌ-

Ú‡ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 ì¡˙Î„‡Ëˇ ÓÚ Í‡È ‰Ó

Í‡È: “‚ÓÂÌËÂî - ‰ÓÍ.
ÙËÎÏ /2 ÂÔËÁÓ‰/

20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.30 √Î‡ÒÓ‚ÂÚÂ Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇ
21.00 ì◊Ó‚ÂÍ˙Ú Ò ÎÛÎ‡Ú‡î -

‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
22.00 ìƒÂÌˇÚ Ì‡ ·‡˘‡Ú‡î - Ú‚

ÙËÎÏ /3 ÂÔËÁÓ‰/
23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.25 ì“Ë ˆ‚ˇÚ‡: —ËÌ¸Óî -

Ë„‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
01.00 ì¡Ë·Ë Ë “ËÌ‡: Õ‡Ô˙ÎÌÓ

ÓÏ‡„¸ÓÒ‡ÌËî - Ë„‡ÎÂÌ
ÙËÎÏ /Ô/

02.40 ì¡˙Î„‡Ëˇ ÓÚ Í‡È ‰Ó
Í‡È: “‚ÓÂÌËÂî - ‰ÓÍ.
ÙËÎÏ /2 ÂÔËÁÓ‰/Ô/

03.35 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò /Ô/
04.05 ì“Ë ˆ‚ˇÚ‡: —ËÌ¸Óî -

Ë„‡ÎÂÌ ÙËÎÏ /Ô/ (12)
05.40 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ

06.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-
Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ «Î‡ÚËÏË …Ó˜Â‚

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡
—ÚÓˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
 ‡‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.35 ì ÓÏËˆËÚÂ Ë ÔËˇÚÂÎËî
13.20 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ

¯ÓÛ
14.20 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ

÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./
15.00 ìÀÂÍ‡ ‚ ÔÎ‡ÌËÌ‡Ú‡î -

ÒÂË‡Î, Ò.15 ÂÔ.6
16.00 œÂÏËÂ‡: ìŒ·Â˘‡ÌËÂî

- ÒÂË‡Î, Ò.4
17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ‚‡

18.00 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî - ÍÛËÁ ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘ ÃËı‡ËÎ ¡ËÎ‡-
ÎÓ‚

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-
‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 œÂÏËÂ‡: ìŒÔ‡ÒÌÓ ËÁ-
ÍÛ¯ÂÌËÂî - ÒÂË‡Î, Ò.4
ÂÔ.20

21.00 ì‘ÂÏ‡Ú‡: ÃÓÒÚ˙Ú Ì‡
‚ÂÏÂÚÓî - Ë‡ÎËÚË, Ò.8

22.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî - ‚Â˜ÂÌÓ
ÚÓÍ¯ÓÛ

23.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

23.30 ìœÓÍÛ‡ÚÛ‡ ◊ËÍ‡„Óî -
ÒÂË‡Î, eÔ.2

00.30 ìƒÓÏ‡¯ÂÌ ‡ÂÒÚî - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.3 ÂÔ.4

01.00 ì ‡ÚÓ Ì‡ ÍËÌÓî - ÔÂ‰‡-
‚‡ÌÂ Á‡ ÍËÌÓ

01.10 ì‘‡ÏËÎËˇÚ‡î - ÒÂË‡Î,
Ò.3 ÂÔ.7

02.10 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ /Ô./
02.40 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ - ÚÓÍ-

¯ÓÛ
04.40 ìÀÂÍ‡ ‚ ÔÎ‡ÌËÌ‡Ú‡î

/Ô./ - ÒÂË‡Î, Ò.15 ÂÔ.6
05.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./

05.35 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

09.20 ì¿ÌÚË‘ÂÈÍî

10.00 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

10.45 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

12.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

12.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

15.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

15.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

18.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË /Ò˙Ò

ÒÛ·ÚËÚË/

18.20 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

21.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

21.45 ì«Î‡ÚÌ‡Ú‡ Ó‰‡î - ÂÔ.

11

22.45 ì√ÓÎˇÏ‡Ú‡ Ë„‡î - Ú‚

¯ÓÛ

23.45 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

01.15 ìÃ˙ÊÍÓ/ΔÂÌÒÍÓî

02.05 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî -

Ú‚ ¯ÓÛ

02.55 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî - ÚÓÍ-

¯ÓÛ

04.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

04.45 ì«Î‡ÚÌ‡Ú‡ Ó‰‡î - ÂÔ.

11

СКРЪБНА ВЕСТ

—‚ÂÚË Ï˙˜ÂÌËÍ —ÓÁÓÌÚ ·ËÎ
‰Ó·˙ ÔÓ Ì‡‚ Ë ËÁÔ˙ÎÌÂÌ Ò ·Î‡„Ë
‰ÂÎ‡

Ã‡ÍÒËÏË‡Ì, ÛÔ‡‚ËÚÂÎˇÚ Ì‡  Ë-
ÎËÍËˇ, ÍÓÈÚÓ ÒÔÓÂ‰ ˆ‡ÒÍ‡Ú‡ ÔÓ-
‚ÂÎˇ ÔÓÓ˘ˇ‚‡Î ÌÂ˜ÂÒÚË‚ÓÚÓ Ë‰Ó-
ÎÓÔÓÍÎÓÌÌË˜ÂÒÍÓ ÏÌÓ„Ó·ÓÊËÂ,
‰Ó¯˙Î ‚Â‰Ì˙Ê ‚ „‡‰ œÓÏÔÂÓÔÓÎ Ë
ÛÒÚÓËÎ Ô‡ÁÌËÍ ‚ ˜ÂÒÚ Ì‡ Ú‡ÏÓ¯-
ÌËˇ ÁÎ‡ÚÂÌ Ë‰ÓÎ, Í‡ÚÓ ÏÛ ÔËÌÂÒ˙Î
ÏÌÓ„Ó ÊÂÚ‚Ë.

“‡Ï ‚ ÚÓ‚‡ ‚ÂÏÂ ÒÂ Ì‡ÏË‡Î Ë
Â‰ËÌ ˛ÌÓ¯‡, Ó‰ÓÏ ÓÚ ÀËÍ‡ÓÌËˇ, Ì‡
ËÏÂ —ÓÁÓÌÚ, ÍÓÈÚÓ ÔÓ ‚ˇ‡ ·ËÎ ıË-
ÒÚËˇÌËÌ, ‰Ó·˙ ÔÓ Ì‡‚ Ë ËÁÔ˙ÎÌÂÌ
Ò ·Î‡„Ë ‰ÂÎ‡. “ÓÈ Ô‡ÒˇÎ ÒÚ‡‰‡ ÓÚ
·ÂÁÒÎÓ‚ÂÒÌË Ó‚ˆË, ÌÓ ‚ Ò˙˘ÓÚÓ ‚Â-
ÏÂ Ë ÒÎÓ‚ÂÒÌËÚÂ ’ËÒÚÓ‚Ë Ó‚ˆË Ì‡-
ÒÚ‡‚ˇÎ Ò ‰Ó·Ë ÔÓÛ˜ÂÌËˇ.

¬Â‰Ì˙Ê, ‰ÓÍ‡ÚÓ Ô‡ÒˇÎ Ó‚ˆÂÚÂ ÒË
ÓÍÓÎÓ Â‰ËÌ ËÁ‚Ó, ·ÎËÁÓ ‰Ó ÍÓÈÚÓ
‡ÒÚˇÎ Ó„ÓÏÂÌ ‰˙·, —ÓÁÓÌÚ Á‡ÒÔ‡Î
Ë ‚Ë‰ˇÎ ·ÓÊÂÒÚ‚ÂÌÓ ‚Ë‰ÂÌËÂ. ¡ËÎ
ÔËÁÓ‚‡Ì Í˙Ï Ï˙˜ÂÌË˜ÂÒÍË ÔÓ‰‚Ë„ Ë
ÏÛ ·ËÎÓ ‚˙Á‚ÂÒÚÂÌÓ, ˜Â ÚÓ‚‡ ÏˇÒÚÓ
˘Â ÔËÌÂÒÂ ÔÓÎÁ‡ Ì‡ ÏÌÓÁËÌ‡. —ÎÂ‰
Í‡ÚÓ ÒÂ Ò˙·Û‰ËÎ ÓÚ Ò˙Ìˇ, ÚÓÈ ‡Á‰‡Î

Ó‚ˆÂÚÂ ÒË Ì‡ ‰Û„ËÚÂ Ë Í‡ÚÓ ÓÒÚ‡‚ËÎ
Ì‡ ÚÓ‚‡ ÏˇÒÚÓ Ò‚Óˇ Î˙Í Ë ÚË ÒÚÂ-
ÎË, Á‡ Ò‚ÓÈ ÒÔÓÏÂÌ, ÒÂ ÓÚÔ‡‚ËÎ ‚
„‡‰ œÓÏÔÂÓÔÓÎ. “‡Ï ‚Ë‰ˇÎ ÌÂ˜ÂÒÚË-
ÂÚÓ ÔÂÛÏÌÓÊÂÌÓ, ‡ Ò‚ÂÚ‡Ú‡ ‚ˇ‡ -
ÔÓÚ˙ÔÍ‡Ì‡, Ë Á‡ÒÍ˙·ˇÎ ‚ Ò˙ˆÂÚÓ
ÒË Á‡ ÚÓ‚‡. —ÓÁÓÌÚ ‚ÎˇÁ˙Î ‚ Í‡ÔË˘Â-
ÚÓ, Í˙‰ÂÚÓ ÒÚÓˇÎ Ë‰ÓÎ˙Ú, ÓÚ˜ÛÔËÎ

÷˙Í‚‡Ú‡ ÔÓ˜ËÚ‡ Ì‡ 7 ÒÂÔÚÂÏ‚Ë —‚. Ï˜Í —ÓÁÓÌÚ (œÂ‰Ô‡ÁÌÂÌÒÚ‚Ó Ì‡ –ÓÊ‰ÂÒÚ‚Ó ¡Ó„ÓÓ‰Ë˜ÌÓ)
ВЪЗПОМЕНАНИЕ

На 07.09.2022 г. се навършват
11 години от смъртта на

ХРИСТО
ИВАНОВ ОБРЕШКОВ

01.05.1923 – 07.09.2011

Добрите хора не умират,
не се превръщат в пепел или в дим,
те винаги оставят светла диря
и честен път, по който да вървим.

ПОКЛОН ПРЕД СВЕТЛАТА МУ ПАМЕТ!

              От семейството

˙Í‡Ú‡ ÏÛ Ë ÒÎÂ‰ Í‡ÚÓ ˇ ‡Á‰Ó·ËÎ
Ì‡ ˜‡ÒÚË, ˇ ‡Á‰‡Î Ì‡ ·Â‰ÌËÚÂ. —‚Â-
ÚË —ÓÁÓÌÚ, Í‡ÚÓ ÌÂ ÊÂÎ‡ÂÎ ÌˇÍÓÈ ‰Û„
‰‡ ÔÓÒÚ‡‰‡ ‚ÏÂÒÚÓ ÌÂ„Ó, Ò‡Ï
ÓÚË¯˙Î ÔË ÛÔ‡‚ËÚÂÎˇ Ã‡ÍÒËÏË‡Ì
Ë ÏÛ Ó·ˇ‚ËÎ, ˜Â ÚÓÈ Â ËÁ‚˙¯ËÚÂÎˇÚ
Ì‡ ÚÓ‚‡ ‰ÂˇÌËÂ.

”Ô‡‚ËÚÂÎˇÚ Á‡ÔÓ‚ˇ‰‡Î ·ÂÁÏËÎÓ-
ÒÚÌÓ ‰‡ ËÁÏ˙˜‚‡Ú Ò‚ÂÚË —ÓÁÓÌÚ. ¬
ÚÂÁË Ï˙˜ÂÌËˇ Ò‚ÂÚËˇÚ ÔÂ‰‡Î ‰Ûı‡
ÒË Ì‡ ¡Ó„‡. Ã˙˜ËÚÂÎËÚÂ, Í‡ÚÓ ‚Ë‰Â-
ÎË, ˜Â ÚÓÈ ‚Â˜Â Â Ï˙Ú˙‚, Ò‚‡ÎËÎË
ÚˇÎÓÚÓ ÏÛ ÓÚ ‰˙‚ÓÚÓ Ë ÔÓ Á‡ÔÓ‚Â‰
Ì‡ ÛÔ‡‚ËÚÂÎˇ Á‡Ô‡ÎËÎË „ÓÎˇÏ Ó„˙Ì,
Á‡ ‰‡ „Ó ËÁ„ÓˇÚ. ÕÓ ÍÓ„‡ÚÓ „Ó ı‚˙ÎË-
ÎË ‚ Ó„˙Ìˇ, ‚ÌÂÁ‡ÔÌÓ ·ÎÂÒÌ‡Î‡
Ï˙ÎÌËˇ, ˜ÛÎ ÒÂ „˙Ï Ë ÒÂ ËÁÒËÔ‡Î
ÒËÎÂÌ ‰˙Ê‰, ÍÓÈÚÓ ËÁ„‡ÒËÎ Ó„˙Ìˇ.
œËÒ˙ÒÚ‚‡˘ËÚÂ ÒÂ ‡Á·ˇ„‡ÎË ÓÚ
ÒÚ‡ı, ‡ ÚˇÎÓÚÓ Ì‡ Ò‚ÂÚÂˆ‡ ÓÒÚ‡Ì‡ÎÓ
ˆˇÎÓ Ë ÌÂ‚Â‰ËÏÓ.

— Ì‡ÒÚ˙Ô‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ÌÓ˘Ú‡ ‚ˇ‚‡-
˘ËÚÂ ÔÓËÒÍ‡ÎË ‰‡ ÔË·Â‡Ú Ò‚ÂÚËÚÂ
ÏÓ˘Ë, ÌÓ ÌÂ ÏÓ„ÎË ÔÓ‡‰Ë ÌÂÔÓ-
„ÎÂ‰Ì‡Ú‡ Ú˙ÏÌËÌ‡.  ˙Ï ÔÓÎÛÌÓ˘ ÌÂ-
·ÂÒÌ‡ Ò‚ÂÚÎËÌ‡ ÓÒËˇÎ‡ ÏÓ˘ËÚÂ Ë
‚ˇ‚‡˘ËÚÂ, Í‡ÚÓ „Ë ‚ÁÂÎË, „Ë ÔÓ„Â-
·‡ÎË Ò ˜ÂÒÚ.
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ÕÂÔÓ˙˜‡ÌË Ï‡ÚÂË‡ÎË ÏÓÊÂ
‰‡ ÌÂ ·˙‰‡Ú ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌË. ÕÂÔÓÚ˙ÒÂ-
‰Ó
–˙ÍÓÔËÒË ÌÂ ÒÂ ‚˙˘‡Ú.

РЕЗУЛТАТИ

IX кръг
Левски - Арда 2:0 1:0 Краев (20)

2:0 М. Петков (87); ЦСКА 1948 -
Берое 4:0 1:0 Бастунов (13) 2:0 Умар-
баев (25) 3:0 Чочев (72) 4:0 Ал. Колев
(89); Лудогорец - Хебър 6:0 1:0 Ив.
Йорданов (3) 2:0 Рик (27) 3:0 Текпе-
тей (37) 5:0 Делев (44 и 48) 6:0 Дес-
подов (61); Септември - Черно море
0:0, ЧК: Беншаа (Ч-49); Пирин - Бо-
тев Вр 2:1; Славия - Локо Сф 2:1;
Спартак Вн - ЦСКА 0:1; Локо Пд -
Ботев Пд 1:0.

 1. ÷— ¿ 1948 9 6 2 1 18:7 20
 2. ÀÛ‰Ó„ÓÂˆ 7 6 1 0 25:4 19
 3. ÷— ¿ 7 6 1 0 14:3 19
 4. ◊ÂÌÓ ÏÓÂ 8 5 1 2 11:7 16
 5. ÀÓÍÓ œ‰ 8 5 1 2 7:6 16
 6. ÀÂ‚ÒÍË 6 5 0 1 14:1 15
 7. ¿‰‡ 9 5 0 4 10:10 15
 8. —Î‡‚Ëˇ 7 5 0 2 10:5 15
 9. ÀÓÍÓ —Ù 9 3 3 3 11:9 12
10. —ÂÔÚÂÏ‚Ë —Ù 9 2 2 5 10:16  8
11. ¡ÂÓÂ 9 2 2 5 8:18  8
12. ¡ÓÚÂ‚ ¬ 9 2 1 6 10:17  7
13. ’Â·˙ 9 2 1 6 4:19  7
14. œËËÌ 9 1 3 5 6:13  6
15. ¡ÓÚÂ‚ œ‰ 8 1 1 6 9:15  4
16. —Ô‡Ú‡Í ¬Ì 9 0 1 8 4:21  1

X кръг: петък, 17.30: Берое -
Спартак Вн; 20.00: Ботев Пд - ЦСКА;
събота, 18.45: Локо Сф - Левски;
21.00: Черно море - Хебър; неделя,
17.45: ЦСКА - Славия; 20.15: Ботев
Вр - Лудогорец; понеделник, 17.30:
Арда - Пирин, 20.00: Септември -
Локо Пд.

VIII кръг
Ботев Пд-2 - Литекс 0:1 Н. Геор-

гиев (22); Етър - Янтра 1:0 Ж. Петков
(55); Лудогорец-2 - Созопол 1:1 1:0
Кельовлуев (64) 1:1 Гюзелев (85); Ви-
тоша Б - Струмска слава 0:0; Спор-
тист - ЦСКА 1948-2 0:3 0:1 Н. Бори-
сов (17) 0:3 Йосков (29 и 75-д); сно-
щи: Беласица - Миньор (в Симитли);
Монтана - Спартак Пл.

ГЛЕДАЙТЕ

ФУТБОЛ
Шампионска лига
ПО БТВ ЕКШЪН

19.45 Аякс - Рейнджърс
22.00 Наполи - Ливърпул
ПО РИНГ

19.45 Айнтрахт - Спортинг
22.00 Интер - Байерн
ПО МАКС СПОРТ 3

3.30 Мелгар -
Индепендиенте дел Вале
ПО МАКС СПОРТ 4

3.30 Фламенго - Велес Сарсфилд
ПО БНТ 3

БАСКЕТБОЛ
17.15 България - Белгия
ПО МАКС СПОРТ 1

ВОЛЕЙБОЛ
18.30 и 22.00 СП
в Полша и Словения
ПО МАКС СПОРТ 2

ЛЕКА АТЛЕТИКА
18.30 Диамантена лига
в Цюрих
ПО ЕВРОСПОРТ 1

КОЛОЕЗДЕНЕ
15.30 Обиколка
на Испания (XVII етап)
ТЕНИС
19.00 и 1.30 US Open

Левски надигра Арда с 2:0
и записа пета поредна победа
в първенството, с която се
изкачи до шестата позиция с
15 т. “Сините” са на 5 т. от
лидера ЦСКА 1948, но и с 3
мача по-малко. Столичани
постигнаха и пета суха мре-
жа, като са допуснали само 1
гол при загубата с 0:1 тъкмо
от ЦСКА 1948 на старта.
Арда в същото време слезе на
седмо място също с 15 т.

На “Герена” головете от-
белязаха Андриан Краев (20)
с глава и Марин Петков (87)
след пас на Билал Бари. Иве-
лин Попов пък започна титу-
ляр за първи път през сезона,
а Николай Михайлов пак ос-
тана на пейката за сметка на
Пламен Андреев.

Треньорът на “сините”
Станимир Стоилов остана
доволен от играта на тима
си и похвали играчите, като
допълни, че за някои от тях
пристигат оферти за милио-
ни.

“Контролирахме играта
през първото полувреме, но
може би трябваше да отбеле-
жим още един гол, за да бъдем
по-спокойни. Още се затруд-
няваме с последния удар и
подаване, но имаше желание

Лудогорец картотекира 14 българи
за мачовете от групите на Лига Евро-
па. В състава попаднаха и новите
Аслак фон Витри, Нонато, Педро На-
реси и Якуб Пьотровски, докато Пед-
ро Енрике остана извън разширения
състав на Анте Шимунджа.

Аут е и крилото Жоржиньо, който
изненадващо игра в няколко от мачо-
вете на тима в Европа и у нас, след
като първоначално беше отписан.

и агресия. Второто полувре-
ме изпуснахме контрола, но
това не доведе до ситуации
пред нашата врата.

С оглед на тежкия мач (за-
губата от Лудогорец за Су-
перкупата след дузпи и 2:2 в
редовното време), това не е
нещо неочаквано. За 7-8 дни
изиграхме три мача и съм
доволен. При нас всички фут-
болисти могат да бележат и

имат нужните качества. Ще
решим проблемите само с
работа и търпение, тъй като
това е отборът, с който ще
работим до Нова година.

Търпеливо работим с мла-
дите, опитваме да ги развива-
ме. Към тях очакванията и
изискванията са твърде висо-
ки. Като изключим Ивелин
Попов и Георги Миланов,
другите са до 25 години. Има-

ме изключително млад отбор,
който трябва да развиваме. За-
това се притеснявам от време
навреме за крехкия отбор.
Момчетата се стараят. Всеки
трябва да добави доста малко,
за да направи отборът по-го-
ляма крачка. Знам нашите
възможности, затова съм мно-
го внимателен в обещанията.
Ивелин изглеждаше добре.
Имах притеснения за Мила-
нов, защото имаше и КОВИД.
Съхранихме го, влезе накрая”,
коментира Мъри.

“Сухите мрежи много
пъти се дължат на това, че
трябва да работим изключи-
телно много в защита. Сега
имам вариативност в средна-
та зона и атака. На никой
нищо даром няма да дам. Все-
ки трябва да се бори за място-
то си. Сега е прекалено крех-
ка конкуренцията. Противни-
ците досега не бяха от наша-
та класа, но преди се мъчихме
и срещу такива съперници.
Сега побеждаваме с лекота.
Левски има по-важни неща,
отколкото да вземе някой иг-
рач. Декември месец имахме
0 лева оферта за футболисти-
те ни. Левски вече си позволя-
ва да отказва милионни офер-
ти в евро. Това е добър атес-
тат, че в клуба вече се работи
както трябва. Имаме милион-
ни предложения, някои ги от-
казвам. Към всички млади иг-
рачи има всекидневен инте-
рес. На този етап няма офер-
та, която да е приета. На този
етап явно не се налага да про-
даваме”, призна Стоилов.

Ëåâñêè ñ ïåòà ïîðåäíà
ïîáåäà è ñóõà ìðåæà
Има оферти за милиони за наши играчи,
обяви Станимир Стоилов

СНИМКА LEVSKI.BG

Андриан Краев (вдясно) се бори за висока топка
с вратаря на Арда Анатолий Господинов
за победата на “Герена”

Владимир НИКОЛОВ

Лудогорец започва в турнира утре
от 19,45 часа, когато приема Рома на
Жозе Муориньо. Билетите вече са про-
дадени и така на “Хювефарма арена”
за схватката с “джалоросите” ще
присъстват над 10 000 зрители.

Групата: Вратари: Серджио Падт,
Симон Слуга, Дамян Христов, Пламен
Пепеляшев; Защитници: Антон Недял-
ков, Сисиньо, Георги Терзиев, Дени
Групер, Аслак Фон Витри, Оливие

Вердон, Игор Пластун, Алекс Лука-
нов, Тихомир Димитров, Александър
Ганчев; Халфове: Якуб Пьотровски,
Клод Гонзалвеш, Мануел Шоу, Педро
Нанеси, Петър Караангелов, Влади-
слав Найденов, Доминик Янков, Ва-
лентин Цветанов, Иван Йорданов,
Каули Оливейра; Нападатели: Игор
Тиаго, Матиас Тисера, Кирил Деспо-
дов, Нонато, Бърнард Текпетей, Рик
Джонатан, Спас Делев.

Ëóäîãîðåö ñ 14 áúëãàðè â Ëèãà Åâðîïà



И ДерНовак
Джокович
с 19-а титла
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Àðìåíåö â ÖÑÊÀ
„Червените” уредиха Жираир Шагоян
и талант на Септември

Жираир Шагоян е поред-
ното ново попълнение на
ЦСКА. Арменският национал
беше уреден в последния ден
на трансферния пазар у нас.
21-годишният футболист при-
стига от Арарат, като в по-
следните два сезона е играл
под наем за друг местен тим -
БКМА, който по времето на
СССР е носел името ЦСКА.

Най-силният сезон на
офанзивния халф е 2019/20,
когато вкарва 23 гола. Шаго-
ян е неизменен национал от
юношеския тим до 17 г., а сега
е при мъжете, за които има
шест мача. Мнозина в страна-
та го сочат като новия Хен-

Росен Кирилов вече не е треньор
на Ботев Вр. Той подаде оставка след
загубата с 1:2 от Пирин в Благоев-
град, трета поредна в първенството,
оставила тима му на 12-о място в

Националният отбор
на България игра снощи
решителен мач срещу до-
макина Грузия в група А
на Европейското по бас-
кетбол.

Нашите имаха три за-
губи до момента и бяха
изправени до стената с
оглед по-нататъшно про-
дължаване във фазата на
елиминациите. Точно
преди 11 години тъкмо
срещу Грузия бе послед-
ната победа на България
на еврофинали. Тогава в
Литва пак под ръковод-
ството на Росен Барчов-
ски нашите сразиха Гру-
зия със 79:69.

В отбора ни тогава

Григор Димитров
(№19 в света) пак отказа
да играе за България за
Купа “Дейвис”. Това
стана ясно, след като ка-
питанът на националния
отбор Валентин Димов
обяви състава за мача
срещу Южна Африка.
Мачовете от Световна
група II са на 16 и 17
септември на кортовете
в Борисовата градина. От
25 септември водещата
ни ракета ще играе на
“София оупън” в “Арена
Армеец”.

СНИМКА CSKA.BG

Марселино Кареасо позира като футболист на ЦСКА

рик Мхитарян, най-известния
футболист на Армения. В ка-
риерата си Шагоян има 139
мача, в които е отбелязал 73
попадения и 41 асистенции.

Според информациите
“червените” са изпреварили
Ботев Пд, които също са има-
ли интерес към играча.

Междувременно се очаква
на “Българска армия” да при-
стигне и Симеон Александров
от столичния Септември. 18-
годишният младежки национал
е вкарал четири гола в седем
мача досега през сезона. Тре-
ньорът Славко Матич, който
е бивш футболист на ЦСКА,
загатна за трансфера, заявя-

вайки след 0:0 с Черно море,
че Александров отива в голям
клуб.

ЦСКА обяви привличане-
то на офанзивния футболист
Марселино Кареасо. Дясното
крило вече парафира с “чер-
вените”. Той беше взет за за-
местник на Георги Йомов,
който по-рано миналия месец
беше хванат с допинг.

Играчът е на 22 години и
беше откупен от Онсе Калдас,
където той започва футболна-
та си кариера още от юноше-
ска възраст. За елитния колум-
бийски тим Кареасо е записал
138 мача и има 19 гола.

“Благодарен съм на Господ

за този голям шанс, който
получих. Знам, че съм в голям
клуб, и ще дам всичко от себе

си за публиката и за треньо-
рите, за да продължим побед-
ния си ход”, сподели Кареасо.

класирането преди мача с Лудогорец.
Кирилов ще бъде заместен от Вла-

дислав Вутов, който дойде като негов
помощник след напускането на Тодор
Киселичков, който пое Спартак Вн.

Това е четвърта треньорска смя-
на в родния елит от началото на се-
зона.

С постовете си се простиха Радо-
слав Митревски (Пирин) още преди

първия кръг, Васил Петров (Спартак
Вн) и Азрудин Валентич, който по-
даде оставка като наставник на Бо-
тев Пд, но остана съветник на прези-
дента на клуба.

×åòâúðòà òðåíüîðñêà îñòàâêà â åëèòà

Áàñêåòáîëèñòèòå ñðåùíàõà Ãðóçèÿ
ñëåä ñêàíäàë â Òáèëèñè

единствен игра настоящи-
ят капитан на тима Чав-
дар Костов, както и нови-
ят шеф в федерацията Фи-
лип Виденов.

В състава на грузин-
ците и тогава и сега са Ги-
орги Шермадини и Георге
Цинцадзе, както и конту-
зеният Торнике Шенгелия
и игралият 7 сезона в НБА
и шампион на лигата Заза
Пачулия. Центърът Гога
Битадзе, който е играч на
Индиана Пейсърс в НБА,
е контузен.

Грузинците забъркаха
сериозен скандал на пре-
дишния мач с Турция,
който спечелиха с 88:83
(19:25, 17:8, 17:16, 15:19,

Ëåâñêè ùå ñè ïàðòíèðà ñ øàìïèîíà íà Èòàëèÿ
Волейболният Левски ще си партнира с

шампиона на Италия - Кучине Лубе Чивитано-
ва. Двата клуба вече сключиха договор, като за
тази цел в София пристигна спортният дирек-
тор на Лубе Джузепе Кормио.

Връзката направи шефът на “сините” Вла-
димир Николов, след като през юли той уреди
сина си Александър да играе именно в итали-
анския колос.

“Кормио спомена, че има детайли, по които
Левски превъзхожда като условия предоставя-
ните в Италия. Другото, което му направи го-
лямо впечатление, е колко много таланти има в
Левски. Сподели, че в Лубе не са и близко до
броя на талантите, които имаме ние”, каза Вла-
до Николов.

СНИМКА LEVSKIVC.BG

Шефът на Лубе Джузепе Кормио
позира с фланелката с №11 на Левски

Ïàê áåç Ãðèøî
çà Êóïà „Äåéâèñ”

СНИМКА БТА

Франсис Тиафо (САЩ, №26) се радва,
след като победи големия Рафаел Надал
(Исп, №3) с 6:4, 4:6, 6:4, 6:3 на 1/8-финалите
на US Open. Това е първа загуба за Матадора
за годината в Големия шлем

7:7, 13:8) след 2
продължения. Турчинът
Фуркан Коркмаз и грузи-
нецът Дуда Санадзе стиг-
наха до саморазправа на
терена и бяха изгонени,
но боят им продължи в
коридора. От турския
отбор изпратиха и офи-
циален протест срещу
грешка на съдиите, зара-
ди която хронометърът
не е бил спрян за 22 се-
кунди.

“В края на мача след
едно-две безсмислени
съдийски решения Грузия
стигна до победата. Скан-
дално е, че не бяха изиг-
рани 22-те липсващи се-
кунди, като се има пред-

вид, че двубоят отиде в
продължения и имахме
последно притежание на
топката 2 сек. до финал-
ната сирена, а щяхме да
разполагаме с точно 24
сек., ако включим липсва-
щите 22. Направихме не-
обходимото възражение.
Такива грешки с времето
фигурират в правилата.
Не ни допуснаха да се
оплачем на секретарска-
та маса, докато се играе-
ше мачът. Подадохме
контестация с доказател-
ства и помолихме ФИБА
двубоят да се преиграе,
но тя беше отхвърлена”,
отбеляза треньорът на
Турция Ергин Атаман.

В тима са включени
Димитър Кузманов
(№159), Александър Ла-
заров (№394), Алек-
сандър Донски (№578) и
Пьотр Нестеров (№870).
Именно четиримата кла-
сираха отбора ни в Све-
товна група II, печелейки
категорично с 3:1 плейо-
фа срещу Парагвай през
март.

За мача срещу РЮА в
екипа на капитана влиза
австралийската легенда
Пол Макнами, който ще
бъде помощник-треньор.


